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Mötesprotokoll – Sektionsmöte LP1
Teknologsektionen Informationsteknik

Datum: 2023-10-05
Tid: 17:40 - 23:33

Plats: HC4

§1 Mötets öppnande – 17:40
Carl Toreborg, ordförande i styrIT, öppnar mötet 17:40.

§2 Val av mötets ordförande – 17:41
Erik Henriksson väljs in till mötets ordförande. Beslut

§3 Val av mötets sekreterare – 17:41
Emil Lindblad väljs in till mötets sekreterare. Beslut

§4 Val av mötets justerare tillika rösträknare – 17:42
Simon Westlin Green och Isak Söderlind väljs in till mötets rösträknare tillika justerare. Beslut

§5 Närvarande 17:42
• it23: 22
• it22: 40
• it21: 15
• it20: 12
• it19: 7
• it18: 2
• it16: 1
• Master: 1
• Övriga: 1
• Totalt: 101

§6 Mötets behöriga utlysande – 17:51
Emil Lindblad informerar mötet om att mötet utlystes den 21 september, vilket i enlighet med
stadgarna är minst 10 läsdagar innan mötet.
Sektionsmötet finner mötet behörigt utlyst. Beslut

§7 Föregående mötesprotokoll – 17:51
Emil Lindblad går igenom föregående mötesprotokoll.

• Inval till följande kommittéer:
– digIT - kassör + ledamöter
– styrIT

Erik Henriksson
Mötesordförande

Emil Lindblad
Sekreterare

Simon Westlin Green
Förste justerare

Isak Söderlind
Andre justerare



Teknologsektionen Informationsteknik
Organisationsnummer: 857209-9524
En del av Chalmers Studentkår

Mötesprotokoll – Sektionsmöte LP1
2023-10-05, 17:40 - 23:33

Sida 4 av 117

– snit
– EqualIT
– frITid - ordförande + kassör
– FanbärerIT

• Vi röstade igenom följande Motioner och propositioner:
– Motion om att ändra namn på MRCIT
– Motion om att utöka antalet ledamöter i Valberedningen (igen)
– Motion om samarbete mellan företag och sektionen
– Proposition om stadgaomskrivning
– Proposition om representation inom sektionen
– Proposition om att officialisera Cloudlords

• Revision av ekonomi och ansvarsbefirelser gicks igenom. FlashIT’22/23, digIT’22/23 samt Mr-
KIT’22 blev ansvarsbefriade.

Mötet beslutar att lägga föregående mötesprotokoll till handlingarna. Beslut

§8 Fastställande av mötets dagordning – 17:53
Mötet fastställer dagordningen utan några ändringar Beslut

§9 Adjungeringar – 17:53
Mötet beslutar att Joel Zakrisson får närvaro- och yttranderätt. Beslut

§10 Meddelanden – 17:53
(a) MötespresidIT
(b) Kårledningen
(c) FuM
(d) EqualIT 21/22
(e) HelgIT

§11 Interpellationer – 18:15
Föreligger ej.

§12 Tolkningsfråga om direktjustering – 18:15
• styrIT förklarar att direktjusteringar som burkar göras på sektionsmötet egentligen inte är

möjliga enligt stadgarna. Mötet kan besluta att hålla med styrITs tolkning eller ha kvar di-
rektjusteringar som tidigare.

• Mötet öppnar upp för frågor till styrIT.
– Om den tidigare tolkningen är stadgabrott, kommer det få retroaktiva konsekvenser?
– Behöver inte få det.

• Mötet går till beslut.
• Mötet beslutar att tolka stadgarna i enhetlighet med styrIT. Beslut

§13 Verksamhetsrapporter – 18:23
(a) ArmIT

Erik Henriksson
Mötesordförande

Emil Lindblad
Sekreterare

Simon Westlin Green
Förste justerare

Isak Söderlind
Andre justerare
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(b) EqualIT
(c) FanbärerIT
(d) FlashIT
(e) frITid
(f) MrKIT
(g) NollKIT
(h) P.R.I.T.
(i) sexIT
(j) snIT
(k) styrIT
(l) TrädgårdsmästerIT

• Mötet öppnar för frågor om samtliga verksamhetsrapporter.
• Mötet öppnar för diskussion om samtliga verksamhetsrapporter.
• Mötet beslutar att lägga verksamhetsrapporterna till handlingarna i klump. Beslut

§14 Verksamhetsplaner och budgetar – 18:25
(a) digIT 23/24

• Oscar ”Space” Eriksson föredrar Verksamhetsplanen.
• Gustaf ”Goose” Asplund föredrar Budgeten.
• Mötet öppnar upp för frågor.

– Fråga: Oscar ”saxen” Palm: Stämmer verkligen summan 114 000? Känns den inte lite
låg?

– Svar: Det ska stämma, när jag räknade på det iallafall.
– Fråga: Anton ”HOM BRE” Ekström: Vad vare för större arr som skulle ske?
– Svar: Vi har planerat att ha 3 större arrangemang. Gamejam med andra.
– Fortsatt svar: CTF samt ett hackathon också.
– Max ”Krysset” Hagman: Jag räknade ihop det, blev 131 950kr. Men det borde vara

en redaktionell ändring.
• Mötet går till diskussion.

– Krysset: Bra verksamhetsplan med roliga arr, jag tycker det är kul.
• Mötet går till beslut
• Mötet beslutar att godkänna verksamhetsplan och budget för digIT 23/24. Beslut

(b) EqualIT 23/24
• Stina ”Stins” Hansson föredrar Verksamhetsplanen.
• Jonatan ”Howl” Cederberg föredrar Budgeten.
• Mötet öppnar upp för frågor.
• Mötet går till diskussion.
• Mötet går till beslut.
• Mötet beslutar att godkänna verksamhetsplan och budget för EqualIT 23/24. Beslut

Erik Henriksson
Mötesordförande

Emil Lindblad
Sekreterare

Simon Westlin Green
Förste justerare

Isak Söderlind
Andre justerare
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(c) FanbärerIT 23/24
• Jonatan ”Scaps” Markusson föredrar Verksamhetsplanen.
• William ”Knall” Norland föredrar Budgeten.
• Mötet öppnar upp för frågor.

– Fråga: Hind ”φ” Mansour: Vad är det ni tänker maxa på vårbalen? 120 000 är ganska
mycket pengar.

– Svar: Fler människor och större samt finare lokal.
– Fråga: HOM BRE: Har ni idé för provningar?
– Svar: Tänker la glögg i december, vin osv, det mesta är alkoholhaltig dryck.
– Fråga: Filip ”Kåfe” Kauffeldt: Hur representerar ni fanan på detta sektionsmötet?
– Hela mötet skrattar åt FanbärerITs misstag.
– Svar: Oh fuck det har vi helt glömt. Vi hade fokus på presentationen...
– Fråga: φ: Har ni kollat på hur mycket det kostar? Vi har arrat stora fina middagar

som inte kostar så mycket. Vi har bjudit på alkohol osv, och då går det inte upp i
120k ändå.

– Svar: Vi hade typ tänkt att det skulle kosta ca 1200kr per person. Vi gick efter
NollKITs finsittning. Vi har inte fått alla offerter ännu så vi visste inte riktigt.

– Fråga: Hanna ”Paint” Schaff: Har budget för extern representation använts tidigare
år?

– Svar: Det tror jag inte. Men vi la in det som en rolig grej för att träffa komitter från
andra sektioner.

– Fråga: Jonathan ”Tantan” Edenlund: Hur många har ni räknat med?
– Svar: Mellan 100 och 200 pers.
– Fråga: Finns det intresse för så många?
– Svar: Det har varit ganska lågt intresse tidigare år, men vi tänkte PRa så att det

kommer fler.
– Fråga: Erik ”Göken” Persson: Hur mycket har ni höjt vårbalens budget med?
– Svar: Tror det är ca 100k typ. Blir typ dubbelt så mycket.
– Fråga: Hur många kom förra året?
– Svar: Kom typ 40 pers förra året.
– Fråga: φ: Extern representation är en bra grej men det är inte något som någon annan

har i sin budget. Känns som att det blir lite orättvist mot andra som använder sin
teambuildingbudget.

– Svar: Det är en rimlig poäng. Vi stryker den.
– Love ”Snek” Lindqvist: Är det inte detta som är meningen med extern representation?

Det känns som att det är rimligt att det finns.
– Erik ”Knuten” Henriksson: Vem pratar du med nu?
– Snek blir förvirrad.

• Mötet öppnar upp för diskussion.
– Snek: Det jag menade att säga, fast nu istället.
– Paint: Det står i ekonomiska policyn att det ska förekomma endast om det behövs,

alltså extern representation, och att det ska godkännas av styrelsen.
– Scaps: Vi stryker det.

• Erik Henriksson
Mötesordförande

Emil Lindblad
Sekreterare

Simon Westlin Green
Förste justerare

Isak Söderlind
Andre justerare
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– Krysset blir jätteförvirrad.
• Mötet går till beslut

Mötet beslutar att godkänna verksamhetsplan och budget för FanbärerIT 23/24. Beslut
(d) snIT 23/24

• Jacob ”Drake” Bengtsson föredrar Verksamhetsplanen.
• Simon ”Simbpa” Adamsson föredrar Budgeten.

– Simbpa förklarar att det har blivit några summeringsfel i budgeten.
– Simbpa lägger Ändringsyrkande 1: Åtgärda samtliga summeringsfel.
– snIT 23/24 jämkar sig med Ändringsyrkande 1.

• Mötet öppnar upp för frågor.
– Fråga: Hampus ”Blip” Rhedin Stam: No hablo sueco por favor.
– Drake skriker på spanska.

• Mötet öppnar upp för diskussion.
• Mötet går till beslut
• Mötet beslutar att godkänna verksamhetsplan och budget för snIT 23/23. Beslut

(e) styrIT 23/24
• Carl ”Watt” Toreborg föredrar Verksamhetsplan.
• Jennifer ”Pixie” Hallberg föredrar Budgeten.
• Mötet öppnar upp för frågor.

– Fråga: Krysset: Ni har väldigt mycket på verksamhetsplanen, det är inte så att ni tar
på er för mycket?

– Svar: Nej det tror jag inte, mycket har vi redan börjat på och det är värt att lyfta
vad vi vill göra, vi tror inte det är för mycket.

– Fråga: Knuten: Vet vi hur mycket vi har sparat på banken?
– Svar: Vi har 2 fonder med omkring 550 000 i.
– Fråga: Aline ”Alien” Eikeland: Finns det något inbyggt i Slack för att spara saker

längre än 90 dagar? Kan vara så att man har diskussioner som man vill komma ihåg
vad man skrev om. Kan det vara något som kan vara med på wikin isåfall?

– Svar: Det är absolut något vi kan ta med och kolla på.
• Mötet öppnar upp för diskussion.
• Mötet går till beslut
• Mötet beslutar att godkänna verksamhetsplan och budget för styrIT’23/24. Beslut

§15 Revisionsberättelse – 19:01
• Revisorerna föredrar revisionsberättelsen.

– Frida ”Fredag” Sundelin berättar att EqualIT 22/23 blev precis klara efter att revisions-
berättelen publicerades och nu rekommenderas att ansvarsberias.

• De man rekommenderar att bli ansvarsbefriade är:
– EqualIT 22/23
– snIT 22/23

• Mötet öppnar för frågor.

Erik Henriksson
Mötesordförande

Emil Lindblad
Sekreterare

Simon Westlin Green
Förste justerare

Isak Söderlind
Andre justerare
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• Mötet öppnar för diskussion.
• Mötet går till beslut om att lägga revisionsberättelsen till handlingarna.
• Mötet beslutar att lägga revisionsberättelsen till handlingarna. Beslut

§16 Ansvarsfrihet och verksamhetsberättelser – 19:04
(a) snIT 22/23

• Hanna ”Paint” Schaff föredrar verksamhetsberättelsen.
• Love ”Snek” Lindqvist föredrar den ekonomiska berättelsen.
• Mötet öppnar för frågor.

– Fråga: Drake: Finns det något påverkansarbete som ni är stolta över?
– Svar: Jag har tänkt på många saker som jag är stolt över. Det känns som att vi har

fått med PL i de problem som finns i kurser. De har lagts fokus på kurser som behöver
ändras, och det känns som att det börjar ske förändringar.

• Mötet öppnar för diskussion.
– Alien: Fantastiskt att ni kunde driva upp svaren på kursenkäten så mycket. Bra initi-

ativ.
• Mötet går till beslut.
• Mötet beslutar att ansvarsbefria snIT 22/23 samt att föra verksamhetsberättelsen och den Beslut

ekonomiska berättelsen till handlingarna.
(b) EqualIT 22/23

• Hampus ”Blip” Rehdin Stam föredrar verksamhetsberättelsen.
• Anna ”NIL” Nilsson föredrar den ekonomiska berättelsen.
• Mötet öppnar för frågor.
• Mötet öppnar för diskussion.
• Mötet går till beslut.

– Knuten: Någon emot?
– Blip: Jaaa!

• Mötet beslutar att ansvarsbefria EqualIT 22/23 samt att föra verksamhetsberättelsen och Beslut
den ekonomiska berättelsen till handlingarna.

Mötet ajourneras i 30 minuter.
Mötet återupptas 19:50.

§17 Propositioner – 19:50
(a) Proposition om stadgaomskrivning (Andra uppläsningen)

• Jacob ”Drake” Bengtsson föredrar Propositionen.
• Mötet öppnar upp för frågor till styrIT’22.
• Mötet öppnar upp för diskusson.
• Mötet går till beslut om propositionen i sin helhet.
• Mötet beslutar att bifalla propositionen i sin helhet. Beslut

(b) Proposition om inlämning av bokföring efter mandatperiod
• Jacob ”Pixie” Hallberg föredrar Propositionen.
• Mötet öppnar upp för frågor till styrIT.

Erik Henriksson
Mötesordförande

Emil Lindblad
Sekreterare

Simon Westlin Green
Förste justerare

Isak Söderlind
Andre justerare
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• Mötet öppnar upp för diskusson.
• Mötet är väldigt tyst...

– Knuten: Åsikter kan vara bra...
• Mötet går till beslut om propositionen i sin helhet.
• Mötet beslutar att bifalla propositionen i sin helhet. Beslut

(c) Proposition om hantering av sektionsorgan då antal invalda underskrider minimum
• Ida ”Ide” Dahl föredrar Propositionen.
• Mötet öppnar upp för frågor till styrIT.
• Mötet öppnar upp för diskusson.
• Mötet går till beslut om propositionen i sin helhet.
• Mötet beslutar att bifalla propositionen i sin helhet. Beslut

§18 Utlottning – 19:56
• Merch lottades ut

§19 Motioner – 20:00
(a) Motion om att flytta frITids inval till LP3

• frITid’22 föredrar motionen.
• Carl ”Watt” Toreborg föredrar styrITs svar.
• Mötet öppnar upp för frågor till styrIT.
• Mötet öppnar upp för frågor till Motionären.

– Fråga: Saxen: Gäller det endast inval, eller när man går på också?
– Svar: Vi vill att de ska se ut som de andra som går på LP3.
– Fråga: Tantan: Vad betyder det för de som kommer gå på nu?
– Svar: Vi är medvetna att det blir tråkigt för de som sitter nu men det blir bättre

längre fram. Någon kommer tyvärr få ta ”smällen”.
– Fråga: Kommer frITid 23/24 ha samma budget fortfarande, eller?
– Svar: Det är inget som vi har tänkt på. Det vet inte vi något om.
– styrIT: Det finns ingen budget som har lagts för frITid 23/24 ännu.
– Fråga om frITid 23/24s budget ställs igen.
– Svar: Som sagt det vet inte vi. Fråga styrIT.
– Replik styrIT: Om de inte har lämnat in får de väl lämna in för den period de ska

sitta.
• Mötet öppnar upp för diskusson.

– Vad tycker nuvarande frITid om det här?
– Noel ”Wirre” Wiman Ohlson: Jag tycker det är rimligt. frITid’23 finns ju inte ännu.

Men måste den här motionen tas på detta mötet? Jag skulle gärna vänta med denna
tills nästa sektionsmöte.

– Blir det inte jobbigt då om ni satt en budget innan dess om ni (frITid 23/24) inte vet
om den kommer vara till LP3 eller LP4?

– Jag vet faktiskt inte.
– Fråga till styrIT: Vad hade hänt ifall det inte går igenom nu, och de gör sin budget

till nästa möte. Vad händer ifall detta tas upp då?
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– Vi tror det är bättre om den går igenom nu, så att vi kan diskutera med frITid om
hur budgeten ska se ut.

– Krysset: Jag tror att det är bra om vi röstar igenom det så att de som ställer sig upp
vet vad som gäller.

– Erik ”Drei” Dreifeldt: En annan grej. Om man väntar så blir det eventuellt jäkligt
tight att planera aspning. Dels för frITid men även för de andra kommittéerna i LP3
att planera runt.

• Knuten är förvirrad över motioner.
• Mötet går till beslut om motionen i sin helhet.
• Mötet beslutar att bifalla motionen i sin helhet. Beslut

(b) Motion om att byta början av mandatperiod för LP3 kommittéer till April
• Anton ”HOM BRE” Ekström och Frida ”Fredag” Sundelin föredrar motionen.
• Erik ”Göken” Persson föredrar styrITs svar.
• Mötet öppnar för frågor till styrITs svar.
• Mötet öppnar för frågor till motionären.
• Mötet öppnar för diskussion.

– Fredag: Jag lägger ett ändringsyrkande för att lägga till frITid i detta.
• Mötet går till beslut om motionen i sin helhet.
• Mötet beslutar att bifalla motionen i sin helhet. Beslut

(c) Motion om mat på arrangemang
• Love ”Snek” Lindqvist föredrar motionen.
• Ida ”Ide” Dahl föredrar styrITs svar.
• Mötet öppnar upp för frågor till styrITs svar.

– Fråga: Krysset: Det skickades ett förslag på en mall på Slack. Vad är styrITs åsikter
om den som skickades där?

– Svar: Vi tror att det är en möjlig contender, men att det är bra att ta upp det på
ordförandemötet så alla har något att säga till om.

– Fråga: Christian ”Sven” Mattsson: Om en sådan här mall skapas, är tanken att det
är ett krav att använda den eller är det optional?

– Svar: Vi har inte diskuterat det, men tanken är att den främst ska finnas som en
guideline.

• Mötet öppnar upp för frågor till Motionären.
• Mötet öppnar upp för diskussion.

– Snek: styrIT ändrar ju inte på motion, så jag tror motionen ligger kvar men jag stöttar
det som styrIT säger.

– Knuten: Motionären vill alltså inte att motionen ska gå igenom.
– Fråga till Snek. Vill du inte heller att det som styrIT förslår ska gå igenom?
– styrIT ändrar ju inte något i min motion. styrIT kanske kan svara på hurvida det som

föreslås röstas igenom.
– styrIT replik: Som sagt, vi yrkar på avslag. Men vi kommer att fortsätta på detta,

men det är egentligen bara att vi tar med oss det här.
– Krysset: Det som kommer hända är väl ifall vi ska acceptera styrITs förslag, så läggs

ett ändringsyrkande som ersätter motionen med de åligganden som står.
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– Snek: Om mötet tolkar det som ett ändringsyrkande så jämkar jag mig med det.
– Då är det så motionen blir.
– Motionens paradox, om vi nu röstarigenom motionen kommer vi då avslå motionen?
– Karl ”Wits” Kjellmer: Nä.
– Mandus ”Pjäsen” Högberg: Jag har en fråga till styrIT. Vad är det som kommer

utredas? Ungefär 85% anmäler sig som kött, är det då värt att utreda ifall sektionen
vill ha lakto-ovo?

– Replik styrIT: Grejen är att vi har lakto-ovo sedan tidigare, men det är inte riktigt
det som utreds.

– Pjäsen: Vad är det då ni ska utreda?
– Vi ska utreda formuleringen av miljöpolicyn, inte ifall just lakto-ovo ska vara stan-

darnd.
– styrIT lägger Ändringsyrkande 1: Att ändra första att-satsen i styrITs svar till: ätt

stryka samtliga att-satser i motionen”.
– Snek jämkar sig med Ändringsyrkande 1.
– Samuel ”Vargen” Widén: Första att-satsen blir väl fortfarande en paradox.
– Nej från massa olika håll.
– HOM BRE: Vi ska akta oss för att inte skapa ett svart hål, det skulle nog inte vara

bra.
– Emil ”Escape” Lindblad: Eventuella svarta hål kan fixas med en redaktionell ändring.

• Mötet går vidare till beslut om motionen i sin helhet.
• Mötet beslutar att bifalla motionen i sin helhet. Beslut

(d) Motion om att stryka krav av hattar från reglementet
• Max ”Krysset” Hagman föredrar motionen.
• Carl ”Watt” Toreborg föredrar styrITs svar.
• Mötet öppnar upp för frågor till styrITs svar.

– Fråga: Är det tänkt att det ska stå på wikin eller likande? Eller ska någon patet
berätta det för barn?

– Svar: Där kan det definitivt stå. Det är en bättre plats för dessa saker iallafall.
– Fråga: Finns det något annat mindre allvarligt dokument som man kan skriva in det

i som inte är så illa att bryta mot
– Svar: Om sektionsmötet bestämmer det, så gäller det även om det inte står någon-

stans.
• Mötet öppnar upp för frågor till motionären.

– Fråga: Har du frågat mössbärande individer om deras åsikt?
– Svar: Nej det har jag inte.
– Replik Knuten: Som mössbärande individ tar jag replik... Jag gillar mössor.

• Mötet öppnar upp för diskussion.
– Vilhelm ”Drill” Hedquist: Man får gärna ha på sig mössa även om det inte står i

reglementet.
– Wits: Jag tycker att vi har lite dåligt med traditioner, men det är kul. Jag tycker vi

kan behålla detta i ett eller två år iallafall så att det verkligen blir tradition.
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– Albin ”Skepparn” Skeppstedt: Jag kommer lägga ett ändringsyrkande att om motionen
går igenom så ska vi ändå bestämma att det ska vara så.

– Watt: Jag tycker att det är väldigt roligt, och att det borde hållas. Men inte att det
står i reglementet, då det är ganska allvarligt om man bryter det. Det kan leda till
tråkiga konsekvenser framöver. Man ska inte få sådana repurcussions ifall man inte
har hatt på sig.

– Krysset: Jag vill lägga ett ändringsyrkande att stryka sista att-satsen.
– Krysset lägger Ändringyrkande 1: Att stryka sista att-satsen.
– Krysset jämkar sig med Ändringsyrkande 1.
– Knuten: Det känns lite som att det är det mest oseriösa dokumentet vi har, som vi

ser på fanan idag egentligen.
– Vargen: Jag tycker man borde lägga in det på wikin om man vill ha det skriftligt. Då

slipper man ha en spökregel och det står på en riktig plats som man kan peka på.
– Drill: Ja, även om vårt reglemente är vårt mest oseriösa dokument, så känns det

konstigt att det står i våra seriösa dokument. Jag tycker ändå att det är dumt.
– sexIT är bra på att hålla traditioner utan att det står i reglementet.
– Skepparn: Jag skickade ändringsyrkandet nu, men det handlar om att lägga till 3

att-satser. Basically att det står i mötesprotokollet och inte i reglementet.
– Sven: Jag tänker är det inte bättre att försöka framföra detta mer som typ en sek-

tionsmötesregel.
– Wits: Jag tycker att det känns som att det bör strykas från reglementet och jag vill

att vi drar streck i debatten.
– Knuten: Nej, för nu kommer jag med ett ändringsyrkande.
– Knuten lägger Ändringsyrkande 2: att stryka första att-satsen från motionen.
– Hanna ”Neinei” Adenholm: Det finns ju en sektionsmöteshandbok, kan man inte lägga

det där?
– Krysset: Jag anser att det skulle vara problematiskt att stryka första att-satsen ifall

någon som inte är mötespresidit talperson vill ställa sig upp som mötets ordförande
– Skepparn drar tillbaka sitt ändringsyrkande.

• Mötet går till beslut angående Ändringsyrkande 2.
• Mötet beslutar att avslå Ändringsyrkande 2. Beslut
• Mötet går till beslut om motionen i sin helhet.
• Mötet beslutar att bifalla motionen i sin helhet. Beslut

(e) Motion om budget till sektionsfunktionärer
• Erik ”Göken” Persson föredrar motionen.
• Jennifer ”Pixie” Hallberg föredrar styrITs svar.
• Mötet öppnar upp för frågor till styrITs svar.

– Krysset: Varför inte bara lägga den som en propsition ifall alla står bakom det här?
– Det var roligare såhär.

• Mötet öppnar upp för frågor till motionären.
– Fråga: Alien: Vad för typ av profilering är aktuell?
– Svar: Det får de bestämma själva isåfall, precis som alla andra kommittéer.
– Fråga: HOM BRE: Kan du ge 3 förslag som man kan använda pengarna till?
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– Svar: Man kan gå till Liseberg och tillbaka. Man kan köpa fina tröjor med sitt namn
på sin arbetsgrupp och... Man kan göra en 3e rolig sak.

– Fråga: Watt: Är det 800kr för alla de tre sakerna separat, eller är det 800kr för alla
de 3 sakerna totalt.

– Svar: Det gäller för alla 3 sakerna tillsammans.
– Fråga: Kommer gränserna som finns för arbetsmat gälla för arbetsgrupper också?
– styrIT replik: De behöver anpassa sig efter ekonomiska policys.
– Fråga: Oscar ”Åskan” Eklund: Kommer det vara 800 föralltid eller kommer det ökas

med motioner eller för styrITs budget? Det står om arbetsmat också hur funkar det?
– Svar: styrIT replik: Det avgörs i den ekonomiska policyn.

• Mötet öppnar upp för diskussion.
– Krysset: Jag tycker det är en jättebra sak för att uppmuntra folk att söka till arbets-

grupper, då de gör en del arbete för sektionen och tycker att de ska få något roligt för
det.

– Jag tänker att det är massa olika budget poster. Om man behöver alla dessa budget-
poster är det inte rimligare att vara en kommitté?

– Pjäsen lägger Ändringsyrkande 1: Att ändra slutet på att-satsen från ”...intern repre-
sentation, arbetsmat eller profileringtill ”...intern representation eller arbetsmat”.

– Snek: ∧ ∨ ∨?
– Pjäsen: Va?
– Snek: ∧ ∨ ∨?
– Pjäsen: ∨.
– Göken: Jag förstår inte riktigt varför det ska vara just kommittéer som har profilering,

även ValleB har det exempelvis. Så jag tycker inte det spelar någon roll, man ska få
synas oavsett.

– Watt: Det finns kanske inte så stort värde att alumnimiddagsgruppen blir en kommitté
som kanske arrar lite då och då, samma med kaffeansvariga.

– Snek: Anledningen att ha profilering är att synas och ta emot aspar, finns väl ingen
mening då man inte kan aspa förens 3 år senare ändå.

– Pjäsen: Jag skulle nog säga samma sak, Snek, vilket behovs fylls av det här? Vilka
grupper behöver faktiskt arbetsmat eller profilering?

• Mötet går till streck i debatten. Beslut
– Stins: Jag vill bara säga att det är ganska svårt att motivera folk till arbetsgrupper,

så detta skulle vara ett bra sätt att få folk motiverade till att bli intresserade.
– Kallipo: Jag instämmer att det är ett bra sätt att få fler intresserade, jag tycker att

profilering kan vara en rolig grej för sig själv också, det ska inte bara vara för att jag
ska ha aspar. Fattar inte riktigt poängen med ändringsyrkandet.

– φ: Vi behöver inte lägga så mycket tanke på posterna. Tanken med motionen är att
det ska vara ett litet tack till sektionsfunktionärer.

– Göken: Jag ville bara fortsätta på tidigare och säga att profilering är bra då vi som
sökte kandidatmiddagen inte visste att den fanns innan SM1. Tror att detta hade
hjälpt.

– Att arbetsgrupper inte får någon uppskattning är lite wack.
• Mötet går till beslut angående Ändringsyrkande 1.
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• Mötet beslutar att avslå Ändringsyrkande 1. Beslut
• Mötet går till beslut om motionen i sin helhet.
• Mötet beslutar att bifalla motionen i sin helhet. Beslut

(f) Motion om att utöka antalet ledamöter i frITid
• Noel ”Wirre” Wiman Ohlsson föredrar motionen.
• Carl ”Watt” Toreborg föredrar styrITs svar.
• Mötet öppnar upp för frågor till styrITs svar.

– Fråga: Wirre: Finns det några extra kostnader att vara fler personer i frITid? Jag
förstår inte problemet med att bli fler eller problemet med om det blir för liten ar-
betsböda.

– Svar: Det är bland annat en kostnad i form utav arbetsmat, profilering osv. Men det
är också viktigt för gruppdynamiken, då det kan bli strul ifall folk har för lite att göra.

• Mötet öppnar upp för frågor till motionären.
– Fråga: Alfred ”Napster” Berglöf: Man bör ju ha mer saker att göra med fler folk.

Vilket det inte känns som vi har nu eller?
– Svar: Man kan göra större evenemang och fler evenemang.
– Fråga: Vilka typer av arr och konkreta grejer har ni planerat?
– Svar: Det lättaste arrangemanget är att gå till motionshallen och göra saker. Men

det skulle man kunna göra med 2 pers. Men det finns ju ingenting som säger att vi
inte skulle kunna arrangera en resa som andra idrottskomitteer eller? Detta skulle ju
kräva mer arbete i form av planering.

• Mötet öppnar upp för diskussion.
– Vincent ”Stocken” Stocks: Som tidigare frITid så var arbetsbördan väldigt rimlig

för den mängden personer vi var. Ibland lite skumt under special-arr och så finns
det en mängd platser som vi sittande tar upp, det blir skumt. Håller med om ifall
arbetsbördan ökar så bör också antalet ledamöter öka. Tex en skidresaansvarig. Men
det är först när arbetsbördan ökar.

– Snek: Det är ju alltid synd när bra människor inte kan vara med. Men man ska inte
underskatta kostnaden i gruppdynamiken om man går från 5 personer till 8 personer
eller fler. Som med 8-bit förra året där det blev problem då de var för många.

– Simon ”Casino” Westlin Green: Istället för att öka mängden så är det mer lämpligt
att man kan göra mer arbete där man märker att man kan göra mer och behöver fler,
känns som att det blir fler personer än arbetsbörda.

– Napster: Arbetsbördan i fritid är inte så stor, vi har en post som heter Svett som har
ansvar att sitta på bastun tex. Det är som Casino säger, skapa mer arbetsbörda först
och sen utöka.

• Mötet går till beslut om motionen i sin helhet.
• Mötet beslutar att avslå motionen. Beslut

Mötet ajourneras i 15 minuter.
Mötet återupptas 21:27.

§20 Uppdatering av röstlängden – 21:27
Totalt: 76 pers

§21 Personval – 21:29
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(a) Fyllnadsval frITid
• Ledamot

– Luqas ”Reach” Lundahl och Isac ”Huffla” Jason nominerar sig, presenterar sig och
svarar på frågor från sektionsmötet en och en, medan resterande sökande inte är
närvarande i rummet.

– Mötet öppnar för diskussion.
– Mötet går till beslut, de sökandes väljes in i klump.
– Mötet väljer in Luqas ”Reach” Lundahl och Isac ”Huffla” Jason till ledamöter i frITid Beslut

23/24.
(b) Fyllnadsval Valberedningen

• Ledamot
– Lilly-Ann ”Lori” Stenberg och Sara ”SÄPO” Borg nominerar sig, presenterar sig och

svarar på frågor från sektionsmötet en och en, medans resterande sökande inte är
närvarande i rummet.

– Mötet öppnar för diskussion.
– Mötet går till beslut, de sökandes väljes in i klump.
– Mötet väljer in Lilly-Ann ”Lori” Stenberg och Sara ”SÄPO” Borg till ledamöter i Beslut

Valberedningen 23/24.
(c) Fyllnadsval styrIT

• Ledamot
– Victor ”Yoggi” Hui nominerar sig till ledamot i styrIT, presenterar sig, svarar på frågor

från sektionsmötet och lämnar sedan lokalen.
– Mötet öppnar för diskussion.
– Mötet går till beslut, de sökandes väljes in i klump.
– Mötet väljer in Victor ”Yoggi” Hui till ledamot i styrIT 23/24. Beslut

(d) Revisorer
• Revisor

– Jakob ”Gargis” Ögnelod och Albert ”Tabbe” Lund, nominerar sig, presenterar sig,
svarar på frågor från sektionsmötet en och en, medan resterande sökande inte är
närvarande i rummet.

– Mötet öppnar för diskussion.
– Mötet går till beslut, de sökandes väljes in i klump.
– Mötet väljer in Jakob ”Gargis” Ögnelod och Albert ”Tabbe” Lund till Revisorer. Beslut

Mötet ajourneras i 5 minuter.
Mötet återupptas 22:06.

(e) Kandidatmiddagsgruppen
• Ledamot

– Mårten ”Granaten” Granath, Jakob ”Gargis” Ögnelod, David ”Pixeln” Lewis, Tor
”Marisco” Appelqvist nominerar sig, presenterar sig, svarar på frågor från sektions-
mötet en och en, medan resterande sökande inte är närvarande i rummet.

– Mötet öppnar för diskussion.
– Mötet går till beslut, de sökandes väljes in i klump.
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– Mötet väljer in Mårten ”Granaten” Granath, Jakob ”Gargis” Ögnelod, David ”Pixeln” Beslut
Lewis, Tor ”Marisco” Appelqvist till Kanidatmiddagsgruppen

(f) Alumnimiddagsgruppen
• Ledamot

– Oscar ”Saxen” Palm, Johan ”Krut” Berg, Filip ”Kåfe” Kauffeldt, Anton ”HOM BRE”
Ekström och Kalle ”Kalippo” Wiklund nominerar sig, presenterar sig, svarar på frågor
från sektionsmötet en och en, medan resterande sökande inte är närvarande i rummet.

– Mötet öppnar för diskussion.
– Mötet går till beslut, de sökandes väljes in i klump.
– Mötet väljer in Oscar ”Saxen” Palm, Johan ”Krut” Berg, Filip ”Kåfe” Kauffeldt, Anton Beslut

”HOM BRE” Ekström och Kalle ”Kalippo” Wiklund till Alumnimiddagsgruppen.
(g) Kaffeansvariga

• Ledamot
– Simon ”BAMF” Johnsson genom Pixie nominerar och presenterar sig.
– Mötet öppnar för diskussion.
– Mötet går till beslut
– Mötet väljer in Simon ”BAMF” Johnsson till Kaffeansvarig. Beslut

(h) Cloudlords
• Ordförande

– Hind ”φ” Mansour nominerar sig till ordförande i Cloudlords, presenterar sig, svarar
på frågor från sektionsmötet och lämnar sedan lokalen.

– Valberedningen ger sitt utlåtande om den sökande.
– Mötet öppnar upp för frågor till valberedningen.
– Mötet går till beslut
– Mötet väljer in Hind ”φ” Mansour till ordförande i Cloudlords Beslut

• Kassör
– Susanne ”Meep” On Huang nominerar sig till kassör i Cloudlords, presenterar sig,

svarar på frågor från sektionsmötet och lämnar sedan lokalen.
– Valberedningen ger sitt utlåtande om den sökande.
– Mötet öppnar upp för frågor till valberedningen.
– Mötet går till beslut.
– Mötet väljer in Susanne ”Meep” On Huang till kassör i Cloudlords Beslut

• Ledamot
– Hanna ”Neinei” Adenholm, Stina ”Stins” Hansson, Anton ”HOM BRE” Ekström,

Oliver ”Null” Andersson och Paulina ”Sisko” Palmberg nominerar sig till ledamot i
frITid, presenterar sig, svarar på frågor från sektionsmötet och lämnar sedan lokalen.

– Valberedningen ger sitt utlåtande om de sökande.
– Mötet öppnar upp för frågor till valberedningen.
– Mötet öppnar för diskussion.
– Mötet går till beslut, de sökandes väljes in i klump.
– Mötet väljer in Hanna ”Neinei” Adenholm, Stina ”Stins” Hansson, Anton ”HOM Beslut

BRE” Ekström, Oliver ”Null” Andersson och Paulina ”Sisko” Palmberg till ledamot i
Cloudlords.
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(i) TrädgårdsmästerIT 23/24
• Ordförande

– Tabita ”Tabbi” Tengblad nominerar sig till ordförande i TrädgårsmästerIT 23/24,
presenterar sig, svarar på frågor från sektionsmötet och lämnar sedan lokalen.

– Valberedningen ger sitt utlåtande om den sökande.
– Mötet öppnar upp för frågor till valberedningen.
– Mötet öppnar för diskussion.
– Mötet går till beslut.
– Mötet väljer in Tabita ”Tabbi” Tengblad till ordförande i TrädgårdsmästerIT 23/24. Beslut

• Kassör
– Ida ”Piff” Åberg nominerar sig till kassör i TrädgårsmästerIT 23/24, presenterar sig,

svarar på frågor från sektionsmötet och lämnar sedan lokalen.
– Valberedningen ger sitt utlåtande om den sökande.
– Mötet öppnar upp för frågor till valberedningen.
– Mötet öppnar för diskussion.
– Mötet går till beslut.
– Mötet väljer in Ida ”Piff” Åberg till kassör i TrädgårdsmästerIT 23/24. Beslut

• Ledamot
– Mandus ”Pjäsen” Högberg, Senja ”Pong” Kortesaari, Hannah ”Utarn” Tu nominerar

sig till ledamot i TrädgårdsmästerIT 23/24, presenterar sig, svarar på frågor från
sektionsmötet och lämnar sedan lokalen.

– Valberedningen ger sitt utlåtande om de sökande.
– Mötet öppnar för diskussion.
– Mötet går till beslut, de sökandes väljes in i klump.
– Napster: Wahoo!
– Mötet väljer in Mandus ”Pjäsen” Högberg, Senja ”Pong” Kortesaari, Hannah ”Utarn” Beslut

Tu till ledamot i TrädgårdsmästerIT 23/24.

§22 Övriga frågor – 23:31
(a) Utlottning av merch

§23 Mötets avslutande – 23:33
Mötet avslutas 23:33

Erik Henriksson
Mötesordförande

Emil Lindblad
Sekreterare

Simon Westlin Green
Förste justerare

Isak Söderlind
Andre justerare
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Lista över beslut
Erik Henriksson väljs in till mötets ordförande. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 3
Emil Lindblad väljs in till mötets sekreterare. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 3
Simon Westlin Green och Isak Söderlind väljs in till mötets rösträknare tillika justerare. . . . . . 3
Sektionsmötet finner mötet behörigt utlyst. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 3
Mötet beslutar att lägga föregående mötesprotokoll till handlingarna. . . . . . . . . . . . . . . . . 4
Mötet fastställer dagordningen utan några ändringar . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 4
Mötet beslutar att Joel Zakrisson får närvaro- och yttranderätt. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 4
Mötet beslutar att tolka stadgarna i enhetlighet med styrIT. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 4
Mötet beslutar att lägga verksamhetsrapporterna till handlingarna i klump. . . . . . . . . . . . . . 5
Mötet beslutar att godkänna verksamhetsplan och budget för digIT 23/24. . . . . . . . . . . . . . 5
Mötet beslutar att godkänna verksamhetsplan och budget för EqualIT 23/24. . . . . . . . . . . . . 5
Mötet beslutar att godkänna verksamhetsplan och budget för FanbärerIT 23/24. . . . . . . . . . . 7
Mötet beslutar att godkänna verksamhetsplan och budget för snIT 23/23. . . . . . . . . . . . . . . 7
Mötet beslutar att godkänna verksamhetsplan och budget för styrIT’23/24. . . . . . . . . . . . . . 7
Mötet beslutar att lägga revisionsberättelsen till handlingarna. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 8
Mötet beslutar att ansvarsbefria snIT 22/23 samt att föra verksamhetsberättelsen och den ekono-

miska berättelsen till handlingarna. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 8
Mötet beslutar att ansvarsbefria EqualIT 22/23 samt att föra verksamhetsberättelsen och den

ekonomiska berättelsen till handlingarna. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 8
Mötet beslutar att bifalla propositionen i sin helhet. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 8
Mötet beslutar att bifalla propositionen i sin helhet. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 9
Mötet beslutar att bifalla propositionen i sin helhet. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 9
Mötet beslutar att bifalla motionen i sin helhet. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 10
Mötet beslutar att bifalla motionen i sin helhet. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 10
Mötet beslutar att bifalla motionen i sin helhet. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 11
Mötet beslutar att avslå Ändringsyrkande 2. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 12
Mötet beslutar att bifalla motionen i sin helhet. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 12
Mötet går till streck i debatten. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 13
Mötet beslutar att avslå Ändringsyrkande 1. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 14
Mötet beslutar att bifalla motionen i sin helhet. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 14
Mötet beslutar att avslå motionen. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 14
Mötet väljer in Luqas ”Reach” Lundahl och Isac ”Huffla” Jason till ledamöter i frITid 23/24. . . 15
Mötet väljer in Lilly-Ann ”Lori” Stenberg och Sara ”SÄPO” Borg till ledamöter i Valberedningen

23/24. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 15
Mötet väljer in Victor ”Yoggi” Hui till ledamot i styrIT 23/24. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 15
Mötet väljer in Jakob ”Gargis” Ögnelod och Albert ”Tabbe” Lund till Revisorer. . . . . . . . . . . 15
Mötet väljer in Mårten ”Granaten” Granath, Jakob ”Gargis” Ögnelod, David ”Pixeln” Lewis,

Tor ”Marisco” Appelqvist till Kanidatmiddagsgruppen . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 16
Mötet väljer in Oscar ”Saxen” Palm, Johan ”Krut” Berg, Filip ”Kåfe” Kauffeldt, Anton ”HOM

BRE” Ekström och Kalle ”Kalippo” Wiklund till Alumnimiddagsgruppen. . . . . . . . . . . . . 16
Mötet väljer in Simon ”BAMF” Johnsson till Kaffeansvarig. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 16
Mötet väljer in Hind ”φ” Mansour till ordförande i Cloudlords . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 16
Mötet väljer in Susanne ”Meep” On Huang till kassör i Cloudlords . . . . . . . . . . . . . . . . . 16
Mötet väljer in Hanna ”Neinei” Adenholm, Stina ”Stins” Hansson, Anton ”HOM BRE” Ekström,

Oliver ”Null” Andersson och Paulina ”Sisko” Palmberg till ledamot i Cloudlords. . . . . . . . 16
Mötet väljer in Tabita ”Tabbi” Tengblad till ordförande i TrädgårdsmästerIT 23/24. . . . . . . . 17
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Mötet väljer in Ida ”Piff” Åberg till kassör i TrädgårdsmästerIT 23/24. . . . . . . . . . . . . . . 17
Mötet väljer in Mandus ”Pjäsen” Högberg, Senja ”Pong” Kortesaari, Hannah ”Utarn” Tu till

ledamot i TrädgårdsmästerIT 23/24. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 17

Erik Henriksson
Mötesordförande

Emil Lindblad
Sekreterare

Simon Westlin Green
Förste justerare

Isak Söderlind
Andre justerare
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1 Reservationer
På följande sidor hittas inkommna reservationer.

Erik Henriksson
Mötesordförande

Emil Lindblad
Sekreterare

Simon Westlin Green
Förste justerare

Isak Söderlind
Andre justerare
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Reservation av beslut

Jag reserverar mig mot sektionsmötets beslut 2023-10-05 att bifalla motionen “Motion om att
stryka krav av hattar från reglementet” i enlighet med §1.3.6 Reservation i reglementet.

Underskrift: Namnförtydligande: Erik Henriksson



Teknologsektionen Informationsteknik
Chalmers studentkår
Reservation av beslut

Jag reserverar mig mot sektionsmötets beslut 2023-10-05 att avslå Erik “Knuten” Henrikssons
ändringsyrkande på “Motion om att stryka krav av hattar från reglementet” i enlighet
med §1.3.6 Reservation i reglementet.

Underskrift: Namnförtydligande: Erik Henriksson
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2 Verksamhetsrapporter
På följande sidor bifogas verksamhetsrapporterna för samtliga sektionens kommittéer och nämnder.
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Verksamhetsrapport ArmIT LP1
Allmänt
ArmIT har i vanlig ordning gått på möten och skött de vardagliga åtagandena. Utöver
detta och våra veckomöten har vi:

• Hållt mini-aspning

• Undertecknade samarbetsavtal med Centiro, Opera och Cilbuper

• Deltagit på NollKITs arr under mottagningen

• Samarbetat med NollKIT för att fixa sponsring inför mottagning

• Planerat MEDIT träffar och matchat mentorer och adepter

• Har haft flera möten med Ericsson om framtida samarbet

• Nått ut till massor av andra företag för att samarbeta i framtiden

Arrangemang
Sen senaste ordinaie sektionsmöte har ArmIT arrangerat följande:

• 23/5 Monterevent med Netlight

• 19/8 ArmIT Chillkväll

• 28/8 Lunchföreläsning med Centiro

• 4/9 Nollanlunch

• 13/9 Lunchföreläsning med Ericsson (på Lindholmen)
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Verksamhetsrapport digIT LP1
digIT har i vanlig ordning gått på möten och skött de vardagliga åtagandena. Utöver
detta har vi:

• Deltagit på mottagningen: på phadderkamp, IT-rundvandring och haft ett eget
litet arr.

• Hållit workshops på tisdagar.

• Påbörjat och fortsatt utveckling på ett antal tjänster.

• Krishantering vid problem av våra tjänster.

• Kod & Vin
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Verksamhetsrapport EqualIT LP1
Allmänt
EqualIT har i vanlig ordning gått på möten och skött de vardagliga åtagandena. Utöver
detta och våra veckomöten har vi:

• Sett till att det finns mensskydd i hubbens toaletter.

• Införskaffat profilering.

• Deltagigt i mottagningen genom IT-rundvandringen och nollanlunch.

• Gått på kårens jämlikhetsutbildning.

Arrangemang
Sen senaste ordinaie sektionsmöte har EqualIT arrangerat följande:

• 15/5 Bokdisskution

• 10/6 Pride ansiktsmålning

• 14/8 Lära känna-dag för nyantagna kvinnor och icke-binära.

• 24/8 Milshakepub ihop med FlashIT

• 2/9 Karaokebrunch med FikIT
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Verksamhetsrapport FanbärerIT
LP1

Allmänt
FanbärerIT har i vanlig ordning gått på möten och skött de vardagliga åtagandena.
Utöver detta och våra veckomöten har vi:

• Representerat fanan på första dagen på Götaplatsen

• Pins såldes under mottagningens finsitting

• Representerat fanan under höstens mösspåtagning

• Stått på ValleBs engagemangsmässa o snackat med framtida aspar

Arrangemang
Sen senaste ordinaie sektionsmöte har FanbärerIT arrangerat följande:

• Vi har inte arrat något (än)
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Verksamhetsrapport FlashIT LP1
Allmänt
FlashIT har i vanlig ordning gått på möten och skött de vardagliga åtagandena. Utöver
detta och våra veckomöten har vi:

Fotografering

• Fotat olika arrangemang på sektion tex IT-Alienpub och Kandidatmiddagen

• Kommitéfotografering inför modulen

• Fotat många arrangemang under mottagningen

Arrangemang
Sen senaste ordinarie sektionsmöte har FlashIT arrangerat följande:

• 20/8 Medverkat på rundvandring under mottagningen, tillsammans med FikIT

• 24/8 Arrangerat mottagnings-MilkshakePub, tillsammans med EqualIT .

• 25/9 Medverkat på Valberedningens engagemangsmässa
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Verksamhetsplan MrKIT LP4
MrKIT har i vanlig ordning gått på möten och skött de vardagliga åtagandena. Utöver
detta och våra veckomöten har vi:

• Teambuilding i escape room.

• Möten med “DMNollK”

• Arrangerat mottagning:

– Sammarrat med “CIRC” innan första dagen.

– Grillning första dagen.

– Rundvandring på Lindholmen.

– Pub i “The Cloud”“.

– Sammarrat med “DrawIT”.

– Utflykt till skärgården.

– Finsittning

• Teambuilding hemma hos “Drake”

• Utvärdering av mottagningsarrangemangen.
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Verksamhetsrapport NollKIT
LP1

Allmänt
NollKIT har i vanlig ordning gått på möten och skött de vardagliga åtagandena. Utöver
detta och våra veckomöten har vi:

• Planerat mottagning.

• FkIT teambuilding.

• NollKIT teambuilding.

Arrangemang
Sen senaste ordinarie sektionsmöte har NollKIT arrangerat följande:

• Mottagning

• Phaddergruppsläpp

• Phadderteambuilding

• Phadderkickoff
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Verksamhetsrapport LP1 P.R.I.T.
P.R.I.T. har i vanlig ordning gått på möten och skött de vardagliga åtagandena. Utöver
detta har vi:

• Haft sektionspub LP4

• Representation av sektionshelgon på Cortegen

• Haft teambuilding internt

• Bonat golv i StorHubben, grupprummet och köket

• Rengjort sofforna i Storhubben

• Puffat gasque-eftersläpp

• Fortsatt arbetet med uppdatering av bokningsvillkor och exempelstädbilder

• Påbörjat uppsättning av dörrmålning och fasadskylt

• Påbörjat nya regler för ordning HASen och köket

• Hållit i rustvecka

– Beställt nya möbler till studierummet

– Målat om studierummet

– Gjort en hylla till trädgårdsmästeriet i studierummet

– Förberett plats åt FlashIT’s fotovägg

– Inrett Studierummet

– Köpt in ny banner för pubbar

– Grovrengjort HASen, FRUM och köket

– Allmänt underhåll i Hubben

– Målat märket vid Olgas Trappor

• Mottagning

– Rengjort och förberett i Hubben inför mottagningen

– Första Dagen

– Station på phadderkampen, IT-rundvandringen vid bastun och Zju-KampIT

– Grillat burgare

– Suttit vid märket varje morgon MV1-MV2 med kaffe, saft och bullar

– Arrangerat Pubrunda med uteservering

– Puffat gasque-sittning och -eftersläpp samt båda festU-kalasen
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– Sålt våfflor på tivolit

– Lånat ut inventarier för arrangemang

– Informerat om Hubbens dagliga skötsel genom bl.a. StädNollan
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Verksamhetsrapport
sexIT LP1

Allmänt
sexIT har i vanlig ordning gått på möten och skött de vardagliga åtagandena. Utöver detta och

våra veckomöten har vi:

● Tagit kommitéfoton

● Haft teambuilding x2

● Puffat kandidatmiddagen

● Medverkat första dagen på götaplatsen

● Medverkat på IT-rundvandringen

● Puffat “hemlig sittning”

● Puffat piratsittning

● Puffat FestU Nollkalaset

● Hållt nollupdraget “Vattengympa”

● Puffat Gsex gasque

● Puffat pubrundan

● Puffat Zkumgasquen

● Puffat bastusittning (mottagning)

● Medverkat på ZjukampIT

● Puffat FestU Nollfinalen

● Medverkat på ValleB:s engagemansmässa

● Börjat planera aspning med P.R.I.T och NollKIT

Arrangemang
● Arrangerat Torktumlar-gasque 15/5-23

● Arrangerat boilerrom-gasque (patetgasque) 17/5-23



● Arrangerat eftersläpp efter skolavslutning 26/5-23

● Arrangerat Hunger-Games gasque (mottagningsgasque) 18/8-23

● Arrangerat nollanlunch 30/8-23

● Medarrangerat EDIT-gasque 21/9-23

● Arrangerat Björnbröder-sittning i Hubben 29/9-23
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snIT 23/24
Verksamhetsrapport LP1

snIT har under läsperioden främst fokuserat på att starta upp verksamheten, teambuil-
ding och delta på mottagningen.

snIT har genomfört följande under läsperioden:

• Haft regelbundna veckomöten

• Teambuildat vid två tillfällen

• Hållt en pluggfrukost och vaktat övningstentan under mottagningen

• Varit med på kursnämndsmötena för kurserna LP4 innan sommaren

• Införskaffat profilering

• Hållt kursvalsmingel för kursvalet LP2

• Deltagit på möten med programrådet och kårens utbildningsutskott (UU)
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Verksamhetsrapport styrIT LP1

1 Projekt:
Sommaren är en speciell period då vi arbetar med preliminär verksamhetsplan. Men vi
har ändå arbetat på för fullt med det.

1.1 PR:
Vi har börjat arbetet med att få bättre PR på sektionen. Där av har Göken fått posten
PR-ansvarig. Där PR-möten och PR-kickoff är planerad för att börja utveckla arbetet
för PR av arrangemang och andra händelser.

Vi har också fått mer insikt i kårappen vilket vi bedömmer kommer att utvecklas till
IT-sektionens fördel. Dels att nu har vi fått konton där kommiteer och föreningar kan
lägga upp evenemang själva.

1.2 Lindholmen
Vi har fått en uppdatering på dispositionsavtalet för The Cloud och Hubben 2.2 i vilket
det kommer kunna göras mer med lokalen. Under detta sektionsmötet (LP1) så kommer
även Cloudlords att bli invalda vilket vi i styrelsen och Valberedningen har förberett.

Sedan har redan nu masterstudenter börjat rulla in i IT.slacken. Så nu arbetar vi med
hur strukturen på Slacken för att det ska passa alla.

1.3 IT-Wiki:
Ni kanske har sett att Wikin börjar fyllas ut mer. Det är ett kontinueltigt arbete som vi
har blörjat och kommer fortsätta resten av året.

1.4 Motionsskrivarworkshop:
styrITs pateter har gjort ett superjobb och arrangerat denna workshop 26/9. Det var
väldigt uppskattat både från oss och andra. Planen är att fortsätta med detta.
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2 Övrigt:
styrIT har i vanlig ordning gått på möten och skött de vardagliga åtagandena. Utöver
detta och våra veckomöten har vi:

• Haft FKIT-teambuildning

• Presenterat oss under både kandidat- och mastermottagningen

• Hållit sektionsmöte 0 under mottagningen.

• Deltagit på KU, NU, SU och FuM.

• Haft regelbundna möten med programledningen.

• Utsett en kontaktperson i styrelsen för alla sektionsorgan.

• Startat upp ordförandemöten för året.

• Deltagit på Valberedningens engagemangsmässa.

• Kontaktpersoner i styrelsen har träffat kommiteérna.

Mottagningen:

• Stöttat kommmiteér under mottagningen.

• Deltagit på IT-rundvandringen tillsammans med snIT.

• Deltagit på Första dagen.

• Deltagit på finsittning för kandidatmottagningen.

• Deltagit på finsittning för mastermottagningen.

• Arrangerat Sektionsmöte 0 tillsammans med MötespresidIT.

Första läsperioden är mycket uppstartsarbete och överlämning. Mycket av styrITs arbete
faller främst under regelbundna vardagliga åtaganden.

3 Rapporter:

3.1 Carl ”Watt” Toreborg
Vad har du gjort senaste läsperioden, och hur tycker du att det har gått? Det känns
fortfarande som att det är 1a juli och man gick på. Tiden går så fort och det händer
saker hela tiden. Men jag tycker ändå att jag har fått en bra start på året, det känns
som att jag har koll på det jag behöver för att jobba på ett bra sätt.

Det är alltid en utmaning hur man ska ha ta hand om gruppen på ett så bra sätt som
möjligt. Känslan att man inte haft tillräcklig teambuildning, men jag har ändå känslan
av att vi är ett väldigt tajt gäng.
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Jag är väldigt nöjd över kontakten jag fått med de andra sektionerna. Det har varit
roligt att vara på mycket event och möten och samlat ideér och diskussionstankar. Det
är en sak som alltid gör mig mer taggad på arbetet.

Kommande läsperiod, vad är ser du fram emot och vad är du otaggad för? Jag är taggad
på att kunna arbeta mer med våra egna projekt nu när mottagningen är slut. Det är
väldigt roligt men tar mycket tid. Så förhoppningsvis så lugnar det ner sig. Men det ska
bli spännande med LP2 invalen och se allt liv på sektionen.

Men nu när jag går av TrädgårdsmästerIT så kommer jag kunna lägga 100% på styrIT
vilket ska bli skönt!

Skala 0-10
Motivation: 8
Arbetsbelastning: 9
Stress: 8

3.2 Ida ”Ide” Dahl
Vad har du gjort senaste läsperioden, och hur tycker du att det har gått? Den senaste
läsperioden så har jag utöver vårat gemensamma arbete, hållt i två (tre när sektionsmötet
är) och försökt implementera de förslag som diskuterades på sista ordförandemötet förra
verksamhetsåret.

Jag har påbörjat en översättning av sektionens styrelsedokument till engelska. Jag har
även varit med och utvecklat den digitala utbildningen.

Kommande läsperiod, vad är ser du fram emot och vad är du otaggad för? Jag ser
fram emot att applicera mina tidigare erfarenheter som sektionsaktiv för att förebygga
konflikter under aspning. Jag ser även fram emot att jobba mer med de projekt vi har
planerat för året.

Skala 0-10
Motivation: 8
Arbetsbelastning: 6
Stress: 5

3.3 Samael ”Prince” Pooyan
Vad har du gjort senaste läsperioden, och hur tycker du att det har gått? Jag har gått på
utbildningar och möten som exempelvis suicidpreventationsutbildning, Ability to act,
alla SU-möten m.m. På SU-möten har jag träffat och diskuterat med SAMOs från andra
sektioner. Tillsammans med Sonic fixade vi en SAMO-drive som gör att kontinuiteten
samt diskretionen kring mina ärenden blir enklare att hålla. Jag har även hanterat en
del incidenter som har kommit upp nu under mottagningen och även efter och försökt
arbeta förebyggande gällande diskriminering genom att konkretisera saker mer.

Kommande läsperiod, vad är ser du fram emot och vad är du otaggad för? Jag ser fram
emot att lösa problem, jag ser inte fram emot att få problem.
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Skala 0-10
Motivation: 9
Arbetsbelastning: 8
Stress: 5

3.4 Felix ”Sonic” Bjerhem Aronsson
Vad har du gjort senaste läsperioden, och hur tycker du att det har gått? Den senaste
läsperioden har jag mest tagit mig tid att hitta mina fötter som ITA/Sekreterare. Det
mesta arbetet har gått ut på att göra vardagsarbete - fixa protokoll, hjälpa folk med
Google workspace konton, och allmänt se till att de digitala systemen rullar på som de
ska. Utöver det har jag fixat så att våra dokument automatiskt läggs upp när de ändras,
för att det inte ska ta månader innan de publiceras manuellt. Utöver detta har jag varit
med och kollat på att utveckla den digitala utbildningen, framförallt i frågor som gäller
GDPR. Överlag tycker jag arbetet har gått bra, men kändes skakigt i början innan man
verkligen kom in i det.

Kommande läsperiod, vad är ser du fram emot och vad är du otaggad för? Det jag
ser mest framemot är att verkligen börja komma igång med projektarbetet, då det inte
känns som att vi har haft mycket tid till detta denna LP.

Skala 0-10
Motivation: 9
Arbetsbelastning: 7
Stress: 5

3.5 Jennifer ”Pixie” Hallberg
Vad har du gjort senaste läsperioden, och hur tycker du att det har gått? Den här läspe-
rioden har jag främst strukturerat om ekonomisystemet på sektionen med ny kontoplan,
projekt och påbörjat arbetet med att sammanställa och uppdatera våra ekonomiska
resurser.

Kommande läsperiod, vad är ser du fram emot och vad är du otaggad för? Min största
dröm just nu är att göra ett årsbokslut!!! Så det är främst det jag kommer jobba med
kommande läsperiod och fortsätta arbetet med att uppdatera våra ekonomiska resurser
och göra mallar för mer uniform budget mellan dom olika föreningar och kommittéerna.

Skala 0-10
Motivation: 10!!!!
Arbetsbelastning: 8
Stress: 9 :s

3.6 Erik ”Göken” Persson
Vad har du gjort senaste läsperioden, och hur tycker du att det har gått? Under se-
naste läsperioden har jag jobbat mycket för att komma närmare kommittéerna jag är
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kontaktperson för och hjälp dem i situationer som uppstått. Jag har även administrerat
kårappen på sektionen och sett till att mina pr-chefer kommit igång med sitt arbete
samt hjälp NollKIT med pr:en under mottagningen. Utöver detta har jag startat upp
PR möten på sektionen och hållit i en kickoff för att utbilda sektionens pr-ansvariga.
När jag haft tid över från allt det här har jag ägnat mig åt ett projekt jag håller nära
hjärtat, att strukturera upp och utveckla sektionens wiki.

Kommande läsperiod, vad är ser du fram emot och vad är du otaggad för? Kommande
läsperiod ser jag fram emot alla pr-möten och vad jag tillsammans med mina pr-chefer
kommer att kunna åstadkomma där. Jag ser även fram emot att träffa en ny generation
TrädgårdsmästerIT och hjälpa dem komma igång med sin verksamhet.

Skala 0-10
Motivation: 7
Arbetsbelastning: 7
Stress: 7
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Verksamhetsrapport
TrädgårdsmästerIT LP1

Allmänt
TrädgårdsmästerIT har i vanlig ordning gått på möten och skött de vardagliga åtagan-
dena. Utöver detta och våra veckomöten har vi:

• Skött om plantorna i Hubben.

Arrangemang
Sen senaste ordinarie sektionsmöte har TrädgårdsmästerIT arrangerat följande:

• Vi har deltagit på mottagningen:

– 20/8 deltagit på IT-rundvandring och haft en station

– 23/8 arrangerat Piratsittning tillsammans med HookIT

• Aspning:

– 12/9 Aspinfo och apsplaggsmålning, vilket var krukor.

– 14/9 Blommor och Bin där vi planterade och gjorde annat skoj

– 18/9 BKMCJ ett mer festligt arrangemang

– 28/9 En mysig skördefest
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Proposition om omskrivning av
stadgan

styrIT

Bakgrund
Under vårt sittande år har vi upptäckt saker i styrdokumenten som vi vill ändra. Många
är mindre ändringar som inte har så stor påverkan, medan vissa ändringar är lite större.
Vi påbörjar detta arbete genom att gå igenom stadgan, där vi har ett antal punkter vi
ansåg behövde uppdateras.

Några av dessa ändringar innebär även ändringar i reglemente. Dessa ändringar kräver
endast en läsning, medan stadgaändringar kräver att det tas upp på två separata möten.
Vi tar med regelementesändringarna här så att det är tydligt vad som är menat, men de
träder inte i verket förrän propositionen är godkänd i sin andra läsning.

De större ändringar denna omskrivning innefattar är att

• Uppdatera valberedningens uppdrag
Det saknades några delar i stadgan här som var med i andra delar som vi har lagt
till, samt justerat mindre saker som tex. vilka valberedningen faktiskt är tvugna
att valbereda. Den större ändringen som görs här att vi tar bort begränsningen
gällande fri nominering till ansvarspost. Syftet med denna punkt är inte fel. Det
är viktigt att kunna vara säker på att de sektionen väljer in på ansvarsposter är
lämpliga och införstådda i arbetet framför dem. Samtidigt har denna fråga ofta satt
käppar i hjulet då väl införstådda teknologer har velat spontant ställa sig upp för
en ansvarspost. Vi anser att sektionsmötet själv kan göra en lämplighetsbedömning
i dessa fall.

• Ändra om sektionsfunktionärer till arbetsgrupper
Vi har länge vandrat fram och tillbacka hur strukturen bland sektionens olika
grupper ska se ut. Formuleringen på sektionsfunktionär var redan utdaterad och
vi kände att den behövde uppdateras. Vi upplevde också att det inte fanns en
tydlig struktur för hur arbetsgrupper fungerar på sektionen samtidigt som mycket
av det vi kände passade in på sektionsfunktionärer, passade in på arbetsgrupper.
Vårt förslag är att ändra sektionsfunktionärer till namnet arbetsgrupp som är
lite mer omfattande av olika sorters grupper. Kandidatmiddagsgruppen och andra
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återkommande arbetsgrupper kommer kunna förtecknas i reglemente som tidigare.

Förslag
Yrkar på:

Sektionsmötet ska ha samtliga sektionsorgan till sitt förfogande

att under §3.2.1 Förfoganden i stadgan ändra:
från
”Sektionsmötet har till sitt förfogande valberedning, revisorer och sektionsstyrel-
sen.”
till
”Sektionsmötet har till sitt förfogande samtliga sektionsorgan och arbetsgrupper.”

I nuläget anger reglementet inte när budget och verksamhetsplan ska
fastställas. Vi väljer att lämna det flexibelt.

att under §4.4.4 Sektionskommittéer i stadgan ändra:
från
”Fastställande av budget och verksamhetsplan på det sektionsmöte reglementet
anger för respektive kommitté.”
till
”Fastställande av budget och verksamhetsplan.”

Följande att-satser rör valberedningen. Den största ändringen är bort-
tagandet av begränsningen gällande fri nominering.

att under §5.2 Sammansättning i stadgan stryka:
”Medlemmar i valberedningen får ej söka annan förtroendepost på sektionen under
sitt verksamhetsår med undantag av de som listas i §5.3.1.”

att under §5 Valberedning lägga till §5.4 Begränsningar i stadgan och justera
efterföljande punkter

att under §5.4 Begränsningar i stadgan lägga till följande:
”Medlemmar i valberedningen får ej söka förtroendepost på sektionen som valbe-
redningen bereder.”

att under §5.3 Uppdrag i stadgan ändra:
från
”Valberedningens uppdrag är att sammanställa och presentera lämpliga kandidater
till förtroendeposter på sektionen.”
till
”Valberedningens uppdrag är att sammanställa och presentera lämpliga kandidater
till sektionens styrelse, studienämnd och kommitteer.”

att stryka §5.3.1 Undantag i stadgan
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att stryka §5.5 Fri nominering i stadgan

att under §5 Valberedningen i stadgan lägga till §5.6 Rättigheter

att under §5.6 Rättigheter i stadgan lägga till följande: ”Valberedningen äger rätt
att i namn och emblem använda sektionens namn och dess symboler.”

att under §5 Valberedningen i stadgan lägga till §5.7 Skyldigheter

att under §5.7 Skyldigheter i stadgan lägga till följande: ”Valberedningen är skyl-
dig att känna till och rätta sig efter sektionens stadga, reglemente, policies, samt
övriga handlingar och beslut.”

Mindre ändring gällande vilka som styrelsemötet kan fyllnadsvälja.

att ändra §6.6.5 Fyllnadsval från
”Styrelsemötet har befogenhet att hålla fyllnadsval av ledarmöter till studienämn-
den, sektionsfunktionärer eller sektionskommittéer i samråd med valberedningen
och medlemmarna i det relevanta organet. Notera att detta exkluderar styrelsen.”
till
”Styrelsemötet har befogenhet att hålla fyllnadsval av ledamöter till samtliga sek-
tionsorgan och arbetsgrupper, exklusive styrelsen. Detta ska ske i samråd med
valberedningen och medlemmarna i det relevanta organet.”

Följande att-satser rör arbetsgrupper

att ändra §9 Sektionsfunktionärer till §9 Arbetsgrupper

att under §9.1.1 Sammansättning i stadgan ändra:
från
”Sektionsfunktionär är en enskilt invald person.”
till
”En arbetsgrupp består av en eller flera medlemmar.”

att under §9.1.2 Uppdrag i stadgan ändra:
från
”Sektionsfunktionärs uppdrag är ofta mindre omfattande. Uppdragets karaktär
och förväntningar är de i reglemente förtecknade.”
till
”En arbetsgrupps uppdrag är ofta mindre omfattande. Uppdragets karaktär och
förväntningar är de i reglementet förtecknade.”

att under §9.2 Förteckning i stadgan ändra:
från
”Sektionsfunktionärsroller är de i reglemente förtecknade.”
till
”Arbetsgrupper är de i reglemente förtecknade.”

att under §9.3 Rättigheter i stadgan ändra:
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från
”Sektionsfunktionär äger rätt att i namn och emblem använda sektionens namn
och symboler”
till
”Arbetsgrupper äger rätt att i namn och emblem använda sektionens namn och
symboler.

att under §9.4 Skyldigheter i stadgan ändra:
från
”Sektionsfunktionär är skyldig att känna till och rätta sig efter teknologsektionens
stadgar, reglemente, policies, övriga handlingar och beslut.”
till
”Medlem i arbetsgrupp är skyldig att känna till och rätta sig efter sektionens stad-
gar, reglemente, policies, övriga handlingar och beslut.”

Samt några tillhörande ändringar i reglemente

att ändra §8 Sektionsfunktionärer i reglementet till §8 Arbetsgrupper

att under §8 Arbetsgrupper i reglementet lägga till §8.1 Införande, §8.2 Inval,
§8.3 Upplösning, §8.4 Förteckning, §8.5 Återkommande arbetsgrupper
och justera följande punkter

att under §8.1 Införande lägga till:
”Införandet av arbetsgrupper beslutas av sektionsmötet. Arbetsgruppens uppdrag
och antal medlemmar ska då fastställas.”

att under §8.2 Inval i reglementet lägga till följande:
”Inval till arbetsgrupp sker i direkt anslutning till gruppens införande på sektions-
möte.”

att under §8.3 Upplösning i reglementet lägga till följande:
”Arbetsgruppen upplöses vid avrapportering till sektionsmötet då arbetsgruppens
uppdrag är avslutat.”

att under §8.4 Förteckning i reglementet lägga till följande:
”En nuvarande förteckning av arbetsgrupper inom sektionen hittas i separat för-
teckningsdokument.”

att flytta de punkter som i nuvarande reglemente är under §8 Sektionsfunktio-
närer till §8.5 Återkommande arbetsgrupper med tillhörande redaktionella
ändringar.
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Redaktionella ändringar
Redaktionella ändringar är ändringar som inte påverkar hur styyrdokumenten faktiskt
fungerar, endast hur de ser ut.

• I förordet, styrdokumenten hittas på https://docs.chalmers.it

• Ändrat de flesta förekomster av ’teknologsektionen’ till ’sektionen’.

• Ändrat ordningen på vissa paragrafer.

• §3.1.1, ta bort de mer specifika namnen ’styrIT’ och ’snIT’ från listan.

• §4.2, ändra från ’extra’ till ’ytterligare’.

• §4.3.2 12 → ’tolv’.

• §4.5.2, ändra så att det är tydligt att det är den av de två siffrorna som är minst
som gäller.

• §7.1.2, Studienämndens uppdrag är att...

• §7.1.2, ...verka för kursers kvalitet...

• §10.1.2, ändra styrelsen till föreningsstyrelsen.

• §13.2, IT-Smurfen → IT-smurfen.

• §15.1.2, ta bort förklaring av ansvarspost eftersom det är redundant.

• §15.2.1, lägg till kommatecken.
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Proposition om inlämning av
bokföring efter mandatperiod

styrIT

Bakgrund
I den ekonomiska policyn står idag att alla kassörer måste lämna in sin bokföring till
revisorerna varje läsperiod under sin mandatperiod. Vi vill lägga till att detta ska gälla
även efter en kommittés mandatperiod till och med att de har blivit ansvarsbefriade.
Förhoppningen är att detta ska motivera folk att bli ansvarsbefriade inom en rimlig
tidsram och att bördan inte ska ligga på styrITs kassör eller revisorerna att se till att
alla lämnar in.

Förslag
Yrkar på:

att I Ekonomisk policy under Paragraf 12 Bokföring lägga till:
Avgången kassör ska uppvisa sin bokföring för revisorerna varje läsperiod tills att
denne blivit ansvarsbefriad.
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Proposition om hantering av
sektionsorgan då antal invalda

underskrider minimum
styrIT

Bakgrund
Det senaste året har det hänt ett par gånger att en kommitté inte har nått sin mini-
mum gräns invalda personer. Tolkningen som gjorts av hur detta ska hanteras är att en
kommitté inte går på eller kan få ansvar förrän minimum kravet har uppnåts vilket har
försvårat för kommittéerna att bedriva sin ålagda verksamhet.

Anledningen till att vi har minimum gränser på antal ledarmöter är för att det har
gjorts en bedömning att ordförande+ kassör +minimum antal ledarmter alternativt
minimumantaletmedlemmar är antalet personer som behövs för att bedriva den enligt
reglemente ålagda verksamheten.

Vårt förslag är att specifiera vad som händer om ett sektionsorgan har färre än minimum
antal medlemmar på ett sätt som inte innebär att de kan få ansvar enligt sin specifierade
mandatperiod men att ha översyn över kraven på verksamheten under perioden som
antalet medlemmar i sektionsorganet underskrider minimum.

Förslag
Yrkar på:

att Under §7 Sektionsorgan lägga till en paragraf §7.2 Tillträde

att Under §7.2 lägga till följande:
I det fall att ett sektionsorgan inte uppfyller minimum antal medlemmar som är de-
finierat enligt sektionens reglemente eller stadgar så tillträder de sin mandatperiod
enligt styrdokumenten med något modifierade åligganden.

• Det åligger sektionsorganet ifråga att senast inför nästkommande sektions-
möte ha minst ett aspningstillfälle med syfte att fyllnadsvälja så att sektions-
organet kommer upp till minimumgränsen.
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• Det åligger sektionsorganet att i den mån som är möjligt, uppfylla sina ordi-
narie åligganden.

Utöver detta tillkommer ett krav på att minst en av de invalda ska inneha ansvars-
post. Om det endast finns en invald ansvarspost så kan sektionsmötet besluta att ge
denne fullmakt att ha ansvar för kommittén fram till nästkommande sektionsmöte
när en ytterligare ansvarspost ska väljas in.
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Motion om att flytta frITids inval
till LP3
frITid’22/23

Bakgrund
Efter att ha suttit ett år i frITid har vi haft väldigt kul, men vi kändes att de saknades
någonting. Vi känner att vi inte har fått speciellt bra kontakt med andra idrotts kom-
mitteer. Det är någonting vi känner är en stor och viktig del av att sitta kommitté och
det har varit tråkigt att den inte riktigt finns med frITid. Detta beror i stor del på att
nästan alla andra idrottskommitteer blir invalda LP2 eller LP3, och då frITid väljs in
LP4 hamnar man väldigt ur loopen.

Det löser även flera problem som vi haft under året, dels att man får lite mer arrvana
innan mottagningen, där vi 2022 tog del av/arrade själva 5 arr. Utan någon tidigare
erfarenhet var det svårt att veta dels hur vi skulle hantera det, hur vi skulle sammarbeta
med andra etc. Om frITid skulle bli invalt i LP3 kan man under LP4 få starta upp och
få i större mån hjälp av pateter. Sedan ska man ju försöka arra ett CM under sitt år
som frITid, när man har inval under LP4 har man inte erfarenhet eller tid att hålla ett
CM innan våren nästa år. Då blir ofta vårt CM lite bortglömt och hamnar i skuggan av
andra (lite större) CM. Utöver detta så tror vi att det är bra för sektionen att ha ett
inval mindre under LP4 då vi kan fokusera mer på inval till t.ex. styrIT, valleB m.m.

Förslag
Yrkar på:

att i reglementet under §6.1 Förteckning i Tabell 1 ändra frITids inval från LP4
till LP3, och ändra frITids mandatperiod från 1/7 till 1/5
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Svar på motion om att flytta
frITids inval till LP3

styrIT

Svar
Vi tycker att det låter rimligt att flytta frITids inval till LP3 med motiveringarna som
nämns i motionen. Det är väldigt många inval LP4 och endast tre i LP3 just nu, så det
blir lite mer jämt fördelat.

Vi yrkar på att bifalla motionen.
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Motion om att byta början av
mandatperiod för LP3
kommittéer till April

Anton Ekström, Frida Sundelin

Bakgrund
I nuläget dröjer det ungefär två månader för de invalda i LP3 att påbörja sin mandatpe-
riod på riktigt. Invalet händer under sektionsmötet som brukar ske i slutet av februari,
och just nu börjar mandatperioden första maj. Det orsakar en del krångligheter för bl.a.
de som är invalda, deras företrädare och revisorerna. Förslaget är att tidigarelägga man-
datperioden med en månad för LP3 invalen (FlashIT, ArmIT, digIT) så att den börjar
första april (1/4) istället för första maj (1/5).

När det dröjer så länge hinner de nyinvalda redan påbörja sin verksamhet innan de går på
officiellt. Det brukar bli krångligt när de egentligen inte ska ha tillgång till tjänster som
de behöver (ex. bokföring, dokument, FKIT slack), eftersom deras företräder tekniskt
sett har ansvaret fortfarande.

Eftersom mandatperioden börjar första maj så går de invalda i LP3 på drygt en vecka före
sektionsmötet i LP4, vilket är efter deadline för inlämning av bokföring till revisorerna.
Det försvårar arbetet för de nypåstigna kassörerna som får sin bokföring kontrollerad för
första gången i LP1. Det är långt efter de gick på och bristen på revisering gör att många
fel hinner göras och bli upprepade. Även blir det krångligare eftersom det uppstår fler
interimskulder vilket är onödigt för de kassörer som ska gå av och bli ansvarsbefriade.
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Förslag
Yrkar på:

att ändra start av mandatperiod för ArmIT, digIT och FlashIT från 1/5 till 1/4.
Det innebär en ändring under §6.1 i Mandat kolumnen av Tabell 1. Resultatet
av de rader som ändras finns nedan:

Kommitté Ledamöter Inval Mandat

ArmIT 1 - 5 * LP3 1/4

digIT 1 - 6 LP3 1/4

FlashIT 0 - 4 LP3 1/4



Teknologsektionen Informationsteknik
Chalmers studentkår
Svar på motion om att byta början av mandatperiod för LP3 kommittéer
till April

Svar på motion om att byta
början av mandatperiod för LP3

kommittéer till April
styrIT

Svar
Vi tycker att det är en välmotiverad motion och tror att ändringen skulle verka främjande
för dessa kommittéers verksamhet.

Vi yrkar på bifall av motionen.
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Motion om mat på arrangemang
Love “Snek” Lindqvist

Bakgrund
I nuvarande läge är mat som serveras på sektionen lakto-ovo-vegetarisk, om inte gästen
väljer ett annat alternativ som arrangören erbjuder. Denna policy tjänar ett nobelt
syfte, men leder tyvärr till ett antal problem problem. Denna motion blev till efter
att jag ville skapa en “template” för matanmälan till arrangemang, och insåg att ifall
den här utförliga anmälan blev praxis skulle §2.2 Mat i miljöpolicyn de facto inte
existera. Frågan uppstod då huruvida policyn borde fortsatt existera. Nedan är några
av de problem som jag upplevt existerar med policyn:

• Sektionsmedlemmar, nyantagna, och utländska studenter som inte är insatta i
sektionens policies känner inte till den, vilket leder till att matanmälan sällan
reflekterar vad som faktiskt äts på arrangemang.

• Folk är oense om definitioner av vad som räknas som ett aktivt val. Exempelvis
vad en anmälan så som “Jag äter allt” innebär.

• Den fyller inte sitt syfte då den enkelt kringgås.

FAQ
• Om policyn “inte är bra”, varför skrivs den bara om? Målet med om-

skrivningen är att andan av motionen, att uppmuntra lakot-ovo-vegetarisk kost,
fortfarande är kvar.

• Den nya policyn säger ju ingenting?! Det är lite av poängen. Miljöpolicyn
består till stor del av rekommendationer. Om man hellre vill stryka §2.2 Mat
helt så kommer det ett ändringsyrkande om det.

• Är inte detta ett steg i fel riktning? Målet med motionen är att ändra den
policyn då den inte fungerar och bidrar till mycket förvirring. Ett ändringsyrkande
kommer som kommer göra policyn mer bestämmande, men det går även att ta upp
frågan om “vegetarisk sektion” i en annan motion.
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Praktiskt exempel på skillnad
sexIT håller i en sittning där de haft biljettsläpp och matanmälan. Anmälningsformu-
läret innehåller bara en fråga om “Matpreferens?”. Under den nuvarande policyn antas
alla som inte aktivt valt ett annat alternativ ha lakto-ovo-vegetarisk preferens. Med om-
skrivningen i motionen antas gästerna äta kött om ingen matpreferens angetts.

DrawIT håller i en spelkväll. Under både den nuvarande policyn och under omskrivningen
väljer gästerna i kassan vilken mat de vill ha, men lakto-ovo-vegetariskt måste finnas
som ett alternativ.

Förslag
Yrkar på:

att Ändra §2.2 Mat från:

All mat under arrangemang arrangerade av eller finansierade av sek-
tionen eller dess föreningar skall vara lakto-ovo-vegetarisk. Lakto-ovo-
vegetarisk definieras som vegetarisk (icke-animalisk) mat samt mejeri-
produkter och ägg.

Arrangören kan välja att det ska finnas alternativ som inte följer ovan
punkt, som alltså inte är lakto-ovo-vegetarisk. Gästen måste då aktivt
välja detta alternativ. Gör gästen inget val skall maten följa punkten
ovan.

Om det finns alternativ som inte är lakto-ovo-vegatariskt, ska det inte
vara ekonomiskt fördelaktigt att välja detta alternativ.

till

Under arrangemang som är arrangerade eller finansierade av sektio-
nen eller dess föreningar skall, då mat serveras, lakto-ovo-vegetarisk va-
ra ett alternativ. Lakto-ovo-vegetarisk definieras som vegetariskt (icke-
animaliskt) mat samt mejeriprodukter och ägg.

Arrangörer kan välja att det finns alternativ som inte är lakto-ovo-
vegetariska. Det ska då inte vara ekonomiskt fördelaktigt att välja dessa
alternativ.
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Svar på motion om mat på
arrangemang

styrIT

Svar
Vi skulle vilja börja med att förklara vad den nuvarande miljöpolicyn säger:

Policyn säger att under arrangemang med anmälan så ska lakto-ovo-vegetarisk mat ser-
veras om deltagaren inte har gjort ett aktivt val att äta kött, det är upp till arrangören
om de vill servera andra alternativ. Om ett arrangemang inte har anmälan så får ar-
rangören välja att servera alternativ som inte är lakto-ovo-vegetariska, även här så ska
deltagaren aktivt välja om de inte vill ha lakto-ovo-vegetarisk mat.

Vi tror att det första problemet som motionären beskriver, alltså att personer som
anmäler sig till arrangemang inte vet att policyn existerar eller vad den säger, som
motionären säger går att lösa med en mall. Det vi inte håller med om är att en sådan
mall nödvändigtvis skulle innebära att policyn automatiskt kringgås.

Vi kan även hålla med om att den nuvarande policyn är vagt och otydligt formulerad
och kan behöva förtydligas, detta är dock något som vi inte har haft tid att se över inför
detta möte men det är något vi vill se över för framtiden.

Förslag
Yrkar på:

att avslå motionen i sin helhet.

att ålägga styrITatt skriva en wikisida för att förtydliga vad den nuvarande §2 Mat
säger för arrangörer och deltagare på arrangemang.

att ålägga ordförandemötet att ta fram en mall för matpreferens anmälan.

att ålägga styrITatt undersöka formuleringen av §2 i miljöpolicyn till nästa ordinarie
sektionsmöte.



Teknologsektionen Informationsteknik
Chalmers studentkår
Stryka krav av hattar från reglementet

Stryka krav av hattar från
reglementet

Max Hagman

Bakgrund
För ett par sektionsmöten sedan, mer specifikt sektionsmötet LP2 2022, röstade sek-
tionsmötet igenom en motion som gör att reglementet nu kräver att sexITs, NollKITs
och P.R.I.T.s ordförande måste bära en varm eller rolig mössa under hela sektionsmötet
samt att talpersonen ska ha på sig en vit chalmersmössa.

Detta är en ganska rolig sak men det är inte något som hör hemma i vårt reglemente.
Ifall en av personerna inte bär sin hatt begår de reglementesbrott. Reglementesbrott är
en allvarlig sak även om orsaken kanske inte är det i detta fall.

Traditioner som dessa behöver inte existera i våra styrdokument. Jag ser gärna att denna
tradition finns men inte att man begår ett reglementesbrott om man inte har hatt på
sig.

Förslag
Yrkar på:

att stryka §1.4 Sektionsmötets ordförande från reglementet

att stryka §6.4.8.1 Det åligger NollKITs ordförande från reglementet

att stryka §6.4.9.1 Det åligger P.R.I.T.s ordförande från reglementet

att stryka §6.4.10.1 Det åligger sexITs ordförande från reglementet

att direktjustera detta
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Svar på motion om Stryka krav
av hattar från reglementet

styrIT

Svar
Vi håller med motionären om att detta inte är något som hör hemma i reglementet.

Vi yrkar på att bifalla motionen
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Motion om budget till
sektionsfunktionärer

Erik Persson och Hanna Adenholm

Bakgrund
I dagsläget har sektionsfunktionärer ingen budget för varken teambuilding, profilering
eller arbetsmat som alla andra sektionsorgan har. Detta är lite synd då sektionsfunktio-
närer ändå gör en del arbete för sektionen. Motionären föreslår därför att man inför en
budget på 800 kr per person som kan läggas på arbetsmat, teambuilding eller profilering.

Förslag
Yrkar på:

att lägga till under §13 Överenskomna övriga kostnader i den ekonomiska poli-
cyn:

”Samtliga sektionsfunktionärer, som är definerade i reglementet, har rätt till att
lägga 800 kr per person på intern representation, arbetsmat eller profilering.”

ASPA Göken
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Svar på motion om budget till
sektionsfunktionärer

styrIT

Svar
Arbetsgrupper gör mycket bra arbete för sektionen, och därför känns det rimligt att de
också ska få lite pengar att lägga på representation.

Vi tycker förslaget låter bra och yrkar att bifalla motionen.
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Motion om att utöka antalet
ledamöter i frITid

Noel Wiman Ohlson

Bakgrund
frITid vill utöka antalet ledamöter för att kunna arrangera större evenemang mer fre-
kvent och underlätta för frITid att organisera fredagsaktiviteter när inte alla ledamöter
kan närvara. Denna utökning av ledamöter möjliggör också en förbättring av evene-
mangskvaliteten. Genom att även inkludera en bredare mångfald av erfarenheter bland
våra ledamöter kan vi samtidigt bredda vårt kreativa och organisatoriska utrymme och
därigenom skapa en mer mångsidig och berikande evenemangsupplevelse. Slutligen, med
fler tillgängliga ledamöter minskar vi risken för överbelastning och utbrändhet, vilket i
sin tur främjar ett längre och förbättrat samarbete med våra pateter.

Förslag
frITid yrkar på att ändra i tabell 1 under §6.1 Förteckning i reglementet till följande:

frITid 1 - 6 lp4 1/7
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Svar på motion om att utöka
antal ledamöter i frITid

styrIT

Svar
Vi anser inte att det är nödvändigt att utöka antalet ledarmöter i frITid. Vi tycker inte
att frITid har tillräckligt hög ålaggd arbetsmängd för att motivera att vara totalt 8
personer.

Vi yrkar på avslag på motionen
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Verksamhetsplan digIT
Allmänt
digIT ska enligt reglemente fortsätta underhålla och utveckla sektionens digitala system
och digitala kommunikationsplattformar. Vi vill specifikt jobba med punkten som rör
webbplats för presentation av nyheter och sponsorer/partner (chalmers.it) då vi ser flera
förbättringsmöjligheter. För att säkerställa stabil drift av sektionens digitala system
kommer vi att arbeta för att byta ut existerande server mot ny hårdvara. digIT ska även
tillsammans med P.R.I.T. underhålla de digitala system som finns i sektionslokalen.

Arrangemang
Vi vill fortsätta med de traditionella workshopsen och Kod & Vin. Vi har som mål att
under årets gång etablera de veckoliga workshopsen så att sektionsmedlemmar som vill
bidra till digITs verksamhet eller koda sina egna projekt känner sig välkomna. Vi vill
även delta på ett flertal arrangemang under mottagningen för att visa upp oss och skapa
intresse för digIT. Vi ska självklart också hålla en engagerande aspning i LP3.
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Verksamhetsplan EqualIT’23/24
Allmänt
EqualIT’23/24 planerar under året att göra det som åligger kommittén, vilket är följande:

• att arrangera minst 1 arrangemang med jämlikhetsfokus per läsår

• att vara SAMO behjälplig i jämlikhetsarbete

• att bistå sektionen med utbildning i jämlikhet

Utöver detta planerar EqualIT:

• att tillhandahålla mensskydd till sektionslokalen Hubben 2.2s toaletter och i the
Cloud.

• att hålla nära kontakt med andra jämlikhetsgrupper på Chalmers

• representera EqualIT under nätverkskvällar med JämK

• att arrangera under Chalmers jämlikhetsvecka som hålls av JämK

• att arrangera aspning

Arrangemang
Möjliga arrangemang som EqualIT kan komma att arrangera

• Kväll för tjejer och ickebinära

• Uppmärksamma viktiga dagar, till exempel:

– World mental health day

– Internationella kvinnodagen

– Internationella mansdagen

• Bokcirkel

• Filmkväll med diskussion

• Karaokebrunch

• Ansiktsmålning inför Pride
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Verksamhetsrapport FanbärerIT
2023–24

• FanbärerITs huvudsyfte är att se till att fanan är representerad på rätt sätt vid
lämp- liga tillfällen. Dessutom skall kommittén anordna minst ett mindre arrange-
mang per termin, vilka är antingen av finare och/eller kulturell karaktär. Slutligen
erbjuder även FanbärerIT pins och frackband till försäljning för sektionens med-
lemmar.

Arrangemang
Under verksamhetsåret 23/24 planerar FanbärerIT följande:

Lp1
• Mottagning: Representera fanan första dagen

• Mottagning: Sälja IT-pins o frackband på finsittningen

• Representera fanan under höstens mösspåtagning

• Representera fanan på sektionsmöten

• Representera FanbärerIT på ValleBs engangemangsmässa

Lp2
• Glöggmys

• Provning

• Representera fanan på sektionsmötet

Lp3
• Provning

• Representera fanan på sektionsmötet

Lp4
• Representera fanan under vårens mösspåtagning

• Representera fanan under Cortégen

• Hålla en riktigt maxad vårbal för IT
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• Representera fanan på sektionsmötet

• Aspning



Teknologsektionen Informationsteknik
Chalmers studentkår
Verksamhetsplan snIT 23/24

snIT 23/24
Verksamhetsplan

Vardagligt arbete
I vanlig ordning kommer vi närvara vid kursnämnder och vara behjälplig sektionen inom
studierelaterade frågor.

Vi kommer närvara på möten tillsammans med högskolans och kårens olika instanser så
som programledningarna på både kandidat- och masternivå, programrådet, utbildnings-
utskottet med flera.

Vi kommer även hålla pluggfrukostar och pedagogiska priset, eventuellt fler arrangemang
om tid och vilja finns.

Fokusområden

1 Nå ut till studenter
snITs arbete påverkar alla studenter och inte bara de som är aktiva inom sektionen och
därför är det särskilt viktigt att vi når ut till alla som studerar på programmet.

Förra året jobbade snIT mycket med inspring för att öka svarsfrekvensen på kursenkä-
terna, något som de upplevde gjorde stor skillnad. Vi ska fortsätta med detta så att alla
studenter ser det som en vana att snIT kommer på besök i början av varje läsperiod.
Då blir det lätt för alla att komma ihåg att snIT är de man ska vända sig till om man
tycker att någon kurs är oklar.

2 Bättre rapportering till sektionen
snITs mötesprotokoll publiceras till sektionen, men vi tror inte att så många läser dem.
Överlag så förekommer det mycket ryktesspridning kring vad som händer med kurser
och Chalmers högskolas verksamhet överlag. Vi hade velat skapa någon form av rapport
som kommer ut regelbundet till sektionen så alla är medvetna om vad som händer på
programmet.



Teknologsektionen Informationsteknik
Chalmers studentkår
Verksamhetsplan snIT 23/24

3 Åsiktsinsamling för påverkansarbete
En del av snITs arbete är att påverka hur utbildningen, programmet och kurserna ser
ut. snIT ska då framföra de åsikter som är i linje med sektionens medlemmar. För att
kunna göra detta på ett så bra sätt som möjligt är det bra att veta vad medlemmarna
faktiskt tycker.

Därför vill genomföra någon form av undersökning eller enkät där vi kan samla in hela
sektionens samlade åsikter om programmet.

En stor fördel med detta är att man då vid möten med till exempel programledningen
visa på att man har sektionen bakom sig istället för att det bara är studienämndens
åsikter.

4 Samarbete med styrIT
Mycket av snITs arbete sker parallellt det som styrIT gör mot högskolan och kåren.
Flera andra sektioner har en bra brygga mellan styrelsen och studienämnden genom att
en medlem i styrelsen också är medlem i studienämnden.

Vi vill komma överens med styrelsen om ett koncept som underlättar kunskapsutbytet
mellan de två grupperna så att vi träffas oftare, både formellt och informellt.

Vidare kan detta arbetet även inkludera hur man ser till att information kommer från
och når ut till våra olika studentrepresentanter vi har i högskolans olika råd.
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Verksamhetsplan
styrIT 23/24

Förord
styrITs fokusarbete varierar från år till år beroende på den sittande styrelsens priorite-
ringar och intressen. Föregående styrelse ger en preliminär verksamhetsplan med frågor
som de anser relevanta för kommande styrelse att arbeta med. Kommande styrelse kan
sedan använda denna plan för sin egen verksamhetesplan som de formar efter sina egna
prioriteringar och intressen.

Operativt arbete
Största delen av styrITs verksamhet är det kontinuerliga arbetet:

• Representera sektionen på relevanta möten, bland annat:

– Kårens utskott

– Sektionens inspektor

– Programledningen.

• Stödja sektionens organ i deras verksamhet.

• Hålla veckoliga styrelsemöten

• Hantera incidenter efter bästa möjliga förmåga.

• Hålla utbildning för nypåstigna.

• Hålla sektionens kontotjänster uppdaterade.

• Underhålla styrdokument.

• Arbeta för att sektionens medlemmar ska må så bra som möjligt.

• Arbeta för att inkludera sektionens medlemmar i sektionens verksamhet.

• Underhålla och uppdatera dokumentation relaterade till ekonomin.

• Utvärdera nöjeslivet på sektionen kontinuerligt.
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Projekt
Utöver det kontinuerliga arbetet kommer några förslag på fokusområden som vi tycker
att nästa styrelse borde arbeta med. Det är viktigt att efterföljande styrelse arbetar med
de punkter de anser viktiga och givande att arbeta med, men nedan är några projekt
som vi ser värde i.

För att göra det lättare att läsa vad vi vill åstadkomma så har vi skrivit ”att”-satser för
att visa vad vi tänker med punkterna.

1 Tema: PR
Ett område på sektionen som alltid kan utvecklas är hur vi når ut till alla medlemmar.
Vi tycker därför att vi borde på olika sätt arbeta för att utveckla hur PR fungerar
på sektionen, men även hitta bra vägar att få sektionen att bli mer konsekvent i våra
kanaler.

1.1 Nå ut bättre till icke-aktiva
Sektionen har runt 700 medlemmar men endast en bråkdel av de är aktiva och tar till
sig de informationsflödena vi erbjuder. Vi tror att det finns arrangemang som de hade
velat gå på men att de inte vet om att det händer. Vi vill då undersöka vilka brister
som sektionen har och utreda vad man kan göra för förbättringar.

1.2 Kommunikationsansvarig i styrelsen
Vi ser värdet att ha en person i styrelsen som ansvarar för att driva dessa frågor hos
kommitteerna samt hålla de uppdaterade om vilka rutiner som gäller för planering och
PR av arrangemang för att på bästa sätt nå ut till alla medlemmar. Denna personen
kan även hålla PR-möten för att genomföra informationsbyte kommiteer emellan.

- att tillsätta en intern post som arbetar med PR- och kommunikationsfrågor på sek-
tionen.

2 Tema: Lindholmen
Lindholmen har länge varit en arbetsfråga för styrIT. Vi ser fortfarande att det finns
stora utvecklingsmöjligheter.
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2.1 The Cloud och Cloudlords
Kommande läsår kommer vi för första gången ha ett dispositionsavtal för The Cloud.
I LP1 hoppas vi även att kunna välja in första officiella Cloudlords. Styrelsen kommer
stötta Cloudlords i arbetet att starta upp och definiera verksamheten, för att då utveckla
The Cloud som sektionslokal och verksamheten på Lindholmen.

2.2 Integration
Ett annat utvecklingsområde som knyter an till Lindholmen är integrationen mellan
våra två campus samt hur vi får med internationella studenter i sektionslivet. Det är ett
större jobb men vi anser att det inte finns en anledning att ha separata Slack-serverar
för Master och Kandidatnivå.

- att ta bort den Lindholmenspecifika Slacken och slå ihop den med IT-Slacken för kan-
didatnivån.
- att utreda vad masterstudenter behöver för Slack-kanaler.

3 Tema: IT-wikin
Föregående år påbörjade arbetet med att flytta över många av sektionens dokument till
sektionens Wiki-sida, från att vara utspridda på alla möjliga olika ställen.

Detta arbete behöver fortsättas och hade underlättat för styrelsen, kommitteer och med-
lemmar att hitta information om hur olika saker går till på sektionen.

- att få fler att använda wikin för allmän kontinuitet.
- att fortsätta lägga till ”How-to”s, som guider för sektionen.
- att upprätta ett arkiv som man kan spara roliga händeler.

4 Tema: Ekonomi
Ekonomin på sektionen har länge varit lite rörig. Det har varit svårt att se hur mycket
vi spenderar varje år och att bokföra. De ekonomiska systemen har varit utdaterade,
överkomplicerade och vi har haft alldeles för många konton. Med bakgrund av det vill
vi uppdatera de ekonomiska systemen genom:

- att strukturera om och införa ny kontoplan.
- att samla och uppdatera kassörsresurser på IT-wikin.
- att göra ett bokslut på åren 2016/2017-2022/2023.
- att införa rutiner för att regelbundet kolla av bokföringen.
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5 Tema: Engelska styrdokument
Vi planerar att påbörja arbetet med översättning av de mest centrala styrdokumenten
till engelska. Syftet är att göra sektionen mer tillgänglig för internationella studenter så
att de lättare kan engagera sig.

- att översätta centrala styrdokument till engelska.

6 Tema: En dag med styrIT
Vi har under vår tid som aktiva, upplevt att det finns förbättringsmöjligheter för kom-
miteutbildningen en dag med styrIT. Vårt mål är att arbeta vidare med att utveckla den
så att den täcker större del av de grundläggande kunskaperna man behöver som aktiv.

6.1 Huvudutbildning
Vi vill fortsätta utveckla och göra denna utbildning bättre med extra fokus på GDPR-
delen som vi sett lite brister i.

- att förbättra GDPR-delen av utbildningen.
- att utreda på vilka sätt utbildningen kan bli bättre.

6.2 Ansvarsutbildning
Att sitta som ordförande och kassör innebär lite mer ansvar jämtemot sektionen. Då ser
vi det rimligt att de också ska få lite extra utbildning och utrymme för att diskutera
hur man gör ett bra jobb som ansvarspost, samt vilket ansvar man har. Vi vill då arbeta
med att skapa en sådan utbildning.

- att skapa en utbildning för ansvarsposter.
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6 Budgetar



Budget digIT 2023
Intäkter digIT 2023

Beskrivning Budgeterat

Summa intäkter 0.00

Kostnader digIT 2023
Beskrivning Budgeterat

Arrangemang 10,000.00 Kod & Vin m.m

Aspning 4,000.00

Förbrukningsinventarier 5,000.00 Sladdar, komponenter, mindre saker

Serverkomponenter 70,000.00 Uppgradering av server

Rusta DAS 15,000.00 Flytt till DAS

E-tjänster 3,750.00 AWS, inköp av domän till LaggIT

Profilering 6,400.00

Arbetsmat 7,200.00

Teambuilding 7,200.00

Överlämning 3,400.00 (max) (8+8) * 215 = 3 440

Summa kostnader 114,150.00

Summa intäkter 0.00

Summa kostnader 114,150.00

Enhetens resultat -114,150.00



 Intäkter EqualIT

Beskrivning  Summa Kommentar

Bidrag Programledningsstöd 20,000.00 kr Budget för generellt jämlikhetsarbete vi kan använda oss av

Summa bidrag 20,000.00 kr

Försäljning material Försäljning pridemärken 300.00 kr De som är kvar

Summa försäljning material 300.00 kr

Summa intäkter 20,300.00 kr

 Kostnader EqualIT

Beskrivning  Summa Kommentar

Arrangemang *Lunchföreläsning 20,000.00 kr Fokus jämställhet/jämlikhet/hbtq eller liknande
Övriga arrangemang 6,000.00 kr T.ex. myskväll, diskussionskvällar, karaokebrunch, fika..
Första Första Dagen 917.84 kr

NollanLunch 1,270.50 kr

MSP - dekor 512.00 kr Samarr med FlashIT
Karaoke Brunch 906.37 kr

Pride 400.00 kr

Summa arrangemang 30,006.71 kr

Material Förbrukningsmaterial 3,000.00 kr Menskydd, knappar, övrigt
Böcker 2,000.00 kr Några kopior till bokcirkel, doneras till Hubben efteråt

Summa material 5,000.00 kr

Kommittéen Överlämning 2,110.82 kr

Profilering 2,400.00 kr 800*3
Mat till arrangörer 2,700.00 kr Arr, workshops
Teambuilding 2,700.00 kr 900*3
Aspning 3,000.00 kr

Summa kommittéen 12,910.82 kr

Summa kostnader 47,917.53 kr

Summa intäkter 20,300.00 kr

Summa kostnader 47,917.53 kr

Enhetens resultat -27,617.53 kr



Intäkter FanbärerIT 23/24
Konto Beskrivning Summa Kommentar

3000 Försäljning pins och frackband 4,000.00 kr
3000 Vin, sprit eller öl provning 9,000.00 kr 2-4 st
3000 Vårbalen 40,000.00 kr

Summa intäkter: 53,000.00 kr

Utgifter FanbärerIT 23/24
Konto Beskrivning Summa Kommentar

Externa "Verksamhet som gynnar sektionen"
1929 Vårbalen 120,000.00 kr
1929 Vin, sprit eller öl provning 9,000.00 kr 2-4 st
1929 Aspning 3,000.00 kr
6074 Extern representation 1,500.00 kr Träffar andra sektioners fanbärare
6074 Överlämning 1,000.00 kr

Summa Externa utgifter: 134,500.00 kr

Interna "Overhead kostnader"
6073 Teambuilding 4,500.00 kr



5480 Arbetskläder och profilering 4,000.00 kr Frack
5836 Arbetsmat 4,500.00 kr
4010 Inköp Pins/Frackband 500.00 kr

Summa Komittée Interna: 13,500.00 kr
Summa Utgifter: 148,000.00 kr

Sammanfattning

Intäkter: 53,000.00 kr
Utgifter: 148,000.00 kr
Netto: -95,000.00 kr



Intäkter  snIT
Konto Beskrivning  Summa Kommentar

Bidrag
(Fodringar PL) - 1619 Programledningsstöd 35,000.00 kr Studiefrämjande medel
(Fodringar PL) - 1619 PLs Pedagogiska Priset Sittning 5,000.00 kr PLs= Programledningsstöd 
(Fodringar PL) - 1619 PLs Pedagogiska Priset Pris 5,000.00 kr PLs= Programledningsstöd 

Summa bidrag 45,000.00 kr

Summa intäkter 45,000.00 kr

Kostnader snIT
Konto Beskrivning  Summa Kommentar

Arrangemang
 (Kostnader arrangemang) - 4210 Pedagogiska Priset Sittning 20,000.00 kr
(Kostnader arrangemang) - 4210 Pedagogiska Priset Pris 5,000.00 kr

 (Kostnader arrangemang) - 4210 Kursvalsmingel 1,600.00 kr 600+400+300*2 <= kursvalsmingel + kursvalsmingel + kandidat/master * 2
 (Kostnader arrangemang) - 4210 Pluggfrukostar / Pluggkvällar 6,500.00 kr 1300 per tillfälle (4 frukust, 1 kväll)
 (Kostnader arrangemang) - 4210 Föreläsningar & Workshops 5,000.00 kr Pizza till overleaf och git workshop
 (Kostnader arrangemang) - 4210 Mottagning arrangemang 1,200.00 kr Nollan pluggfrukost
 (Kostnader arrangemang) - 4210 För ökat kursenkätsdeltagande 15,000.00 kr Fika + presentkort + godis

Summa arrangemang 54,300.00 kr

Kommittéen
(Kostnader överlämningar) - 4241 Överlämning 3,180.00 kr 265*(6 invalda + 6 snIT)

(Profilkläder och matrial) - 5920 Profilering 4,800.00 kr 800 per person
(Kostnader inter representation) - 4510 Teambuilding 5,400.00 kr 900 per person

(Kostnader aspning) - 4242 Aspning 3,000.00 kr
(Kostnader Mat Arrangörer) - 4222 Arbetsmat för längre arrangemang 5,400.00 kr 900 per person

Summa kommittéen 21,780.00 kr

Extern representation Lunchkostnader med klassrepresentanterna (kr/lunch): 140
(Kostnader extern representation) - 4511 Klassrepsmöten Kandidat 4,480.00 kr 6 reps + 2 snIT, 1 gång/LP
(Kostnader extern representation) - 4511 Klassrepsmöten Master 8,960.00 kr 4 reps + 2 snIT, 1 gång/LP (MPDSC) och 8 reps + 2 snIT, 1 gång/LP (MPSOF & MPIDE)

 13,440.00 kr

Summa kostnader 89,520.00 kr

Summa intäkter 45,000.00 kr
Summa kostnader 89,520.00 kr
Enhetens resultat -44,520.00 kr



Budget IT-sektionen 23/24
Intäkter

 Kostnader

Beskrivning Budget 23/24 Kommentarer

 Kommitéer

Summa kommi�éer 1,089,300.00 kr

 Bidrag och Avgi�er

Summa bidrag och avgi�er 358,480.00 kr

Sek�onen

Summa sek�onen 545,000.00 kr

Beskrivning  Prel Budget 23/24

 Kommi�éer

Uppdaterade med senaste enhetsbudgetarna

Se enhetsbudget "sexIT"

Se enhetsbudget "P.R.I.T."

Mastermottagningsarrangemang täcks av PL

Uppdaterade med senaste enhetsbudgetarna
Se enhetsbudget ''sexIT''
Enhetens resultat: -63,300.00 kr

Intäker sexIT 137,000.00 kr
Intäkter P.R.I.T. 143,800.00 kr
Intäkter NollKIT 250,000.00 kr Se enhetsbudget "NollKIT"
Intäkter snIT 41,000.00 kr Se enhetsbudget "snIT"
Intäkter ArmIT 379,800.00 kr Se enhetsbudget "ArmIT"
Intäkter MRCIT 46,000.00 kr
Intäkter FanbärerIT 45,700.00 kr Se enhetsbudget "FanbärerIT"
Intäkter frITid 4,000.00 kr Se enhetsbudget "frITid"
Intäkter FlashIT 9,000.00 kr Se enhetsbudget "FlashIT"
Intäkter EqualIT 33,000.00 kr Se enhetsbudget "EqualIT"

Sek�onsavgi�er 58,480.00 kr
Programledningsstöd 50,000.00 kr
Alumnimiddag 250,000.00 kr

Intäkter DatE-IT 545,000.00 kr Baserat på DatE-ITs budget

Kostnader sexIT 200,300.00 kr

Kostnader P.R.I.T. 330,140.00 kr
Se enhetsbudget ''P.R.I.T.''
Enhetens resultat: -186,340.00 kr

Kostnader NollKIT 297,600.00 kr
Se enhetsbudget ''NollKIT''
Enhetens resultat: -47,600.00 kr

Kostnader snIT 74,060.48 kr
Se enhetsbudget ''snIT''
Enhetens resultat: -33060.48 kr

Kostnader ArmIT 132,700.00 kr
Se enhetsbudget ''ArmIT''
Enhetens resultat: 247,100.00 kr

Kostnader MRCIT 94,036.00 kr

Kostnader FanbärerIT 98,445.00 kr
Se enhetsbudget ''FanbärerIT''
Enhetens resultat: -52,745.00 kr

Kostnader frITid 41,015.00 kr
Se enhetsbudget ''frITid''
Enhetens resultat: -37,015.00 kr

Kostnader digIT 95,150.00 kr

Kostnader EqualIT 56,145.00 kr
Se enhetsbudget ''EqualIT''
Enhetens resultat: -23,145.00 kr

Summa intäkter 1,992,780.00 kr



Kostnader FlashIT 70,790.00 kr
Se enhetsbudget ''FlashIT''
Enhetens resultat: -61,790.00 kr

Valberedningen,Revisorer,MötespresidIT
Matbidrag 14,400.00 kr
Överlämning 8,480.00 kr
Aspning 12,000.00 kr
Teambuilding 14,400.00 kr
Profilering 12,800.00 kr

1,000.00 kr
Valberedningsintervjuer 1,000.00 kr

1,000.00 kr

Försäkring Hubben & the CLOUD 4,000.00 kr
Kostnader Banktjänster 5,500.00 kr
Bokföringsprogram 29,000.00 kr
Ze�le avgi�er 4,500.00 kr

Profilering 6,400.00 kr
Möteskostnader representa�on 4,000.00 kr
Kontorsmaterial 1,000.00 kr
Inköp material och varor 2,000.00 kr
Inköp förbrukningsinventarier 1,000.00 kr
Övrigt 3,000.00 kr
Aspning 10,000.00 kr
Överlämning 3,975.00 kr
Teambuilding 5,400.00 kr
Ordfmöte/Kassörkväll/PR-möte 25,000.00 kr
Telefonkostnader 100.00 kr
Matbidrag 5,400.00 kr
Tackgåvor 5,000.00 kr
Främjande av Mentalhälsa 600.00 kr
Interkommi�e teambuilding 12,000.00 kr

The Cloud inventarier och material 100,000.00 kr
Arrangemangskostnader 24,000.00 kr
Klasskassa 20,000.00 kr
Sek�onsmöteskostnader 10,000.00 kr
Sek�onsmötesmat 20,000.00 kr
Kandidatmiddag 110,000.00 kr
Alumnimiddag 250,000.00 kr
Projekt (jämställdhets-/hbtq-/öppenhetssatsning) 50,000.00 kr
Äskningar 50,000.00 kr
Kunskapsprov ordförande 1,350.00 kr
Serverings�llstånd 3,500.00 kr
Oförutsedda kostnader 5,000.00 kr

Sek�onskassören behöver en glass e�er varje 

Summa kommi�éer 1,490,381.48 kr

 Övriga sek�onsorgan

Summa revisorer 65,080.00 kr

 Banktjänster

Summa banktjänster 43,000.00 kr

Styrelsen

Summa styrelsen 84,875.00 kr

 Sek�onen

Kostnader arrangemang

Revisorer tackgåva



Kaffemaskin 18,000.00 kr
HelgIT 200,000.00 kr HelgIT <3
Summa sek�onen 861,850.00 kr

Summa kostnader 2,545,186.48 kr

1,992,780.00 kr

2,545,186.48 kr

 -552,406.48 kr

Summa intäkter
Summa kostnader
Rörelsens resultat
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7 Revisionsberättelse



Erik Persson, Frida Sundelin, David Lewis
Victor Hui, Ida Dahl

Sektionsmöte 2023-10-05
Utgåva 1

2023-10-02

Revisionsberättelse
Avstigna ej ansvarsbefriade

SEXIT’22 Alexander Gilabert & Jonatan Jageklint
Har inte uppvisat bokföring för hela verksamhetsåret. Vi rekommenderar därför att SEXIT’22 inte blir
ansvarsbefriade.

ArmIT’22 William Frisk & Oscar Cronwall
Har uppvisat bokföring för hela verksamhetsåret som ser bra ut. Dock finns det fortfarande lite kvar att
göra och därför rekommenderar vi att ArmIT’22 inte blir ansvarsbefriade.

styrIT’22/23 Jacob Bengtsson & Hind Mansour
Då inte alla kommittéer under deras verksamhetsår har blivit ansvarsbefriade ännu och styrIT inte kan
bli ansvarsbefriade innan detta skett rekomenderar vi att styrIT’22/23 inte blir ansvarsbefriade.

snIT’22/23 Hanna Schaff & Love Lindquist
Har uppvisat bokföring för hela verksamhetsåret som ser bra ut. Vi rekommenderar därför att snIT’22/23
blir ansvarsbefriade.

EqualIT’22/23 Hampus Rhedin Stam & Anna Nilsson
Har uppvisat bokföring för hela verksamhetsåret som ser bra ut. Dock finns det fortfarande lite kvar att
göra och därför rekommenderar vi att EqualIT’22/23 inte blir ansvarsbefriade.

frITid’22/23 Hannes Svahn & Anders Olofsson
Har uppvisat bokföring för hela verksamhetsåret som ser bra ut. Dock finns det fortfarande lite kvar att
göra och därför rekommenderar vi att frITid’22/23 inte blir ansvarsbefriade.

FanbärerIT’22/23 Elliot Ripa & Max Strömdal Eriksson
Har inte uppvisat bokföring för hela verksamhetsåret. Vi rekommenderar därför att FanbärerIT’22/23
inte blir ansvarsbefriade.

1



Erik Persson, Frida Sundelin, David Lewis
Victor Hui, Ida Dahl

Sektionsmöte 2023-10-05
Utgåva 1

2023-10-02

Sittande

TrädgårdsmästerIT Carl Toreborg & Jonatan Edenlund
Har uppvisat bokföring som vid granskning 2023-09-29 ser mestadels bra ut.

MrKIT Love Lindqvist & Jacob Bengtsson
Har uppvisat bokföring som vid granskning 2023-10-02 ser mestadels bra ut.

NollKIT Cecilia Nordén Elgh & Lukas Hén
Har uppvisat bokföring som vid granskning 2023-10-02 ser bra ut.

P.R.I.T. Hanna Forsling & Albin Skeppstedt
Har uppvisat bokföring som vid granskning 2023-10-02 ser bra ut.

SEXIT Alexander Muhr & Tabita Tengblad
Har uppvisat bokföring som vid granskning 2023-10-02 ser bra ut.

ArmIT Kevin Collins & David Gidlöf
Har uppvisat bokföring som vid granskning 2023-09-22 ser mestadels bra ut.

digIT Oscar Eriksson & Gustaf Asplund
Har uppvisat bokföring som vid granskning 2023-09-22 ser bra ut.

FlashIT Hanna Carling & Johanna Avlund
Har uppvisat bokföring som vid granskning 2023-09-22 ser mestadels bra ut.

styrIT Carl Toreborg & Jennifer Hallberg
Har uppvisat bokföring som vid granskning 2023-10-02 ser bra ut.

snIT Jacob Bengtsson & Simon Adamsson
Har uppvisat bokföring som vid granskning 2023-10-02 ser mestadels bra ut.

EqualIT Stina Hansson & Jonatan Cederberg
Har uppvisat bokföring som vid granskning 2023-09-22 ser bra ut.

FanbärerIT Jonatan Markusson & William Norrland
Då de har gått på nyligen och inte hunnit göra så mycket har vi efter dialog med dem beslutat att de ej
behöver lämna in bokföring denna läsperioden.

frITid Noel Wiman Ohlsson & Wilmer Greppe
Då de har gått på nyligen och inte hunnit göra så mycket har vi efter dialog med dem beslutat att de ej
behöver lämna in bokföring denna läsperioden.

2
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8 Ekonomiska berättelser



 Intäkter EqualIT

Beskrivning  Summa  Utfall  Skillnad Kommentar

Bidrag Programledningsstöd 20,000.00 kr 3761 -16,239.00 kr Förra årets pengar, Nästa år kommer fakturera för oss

JämK 0.00 kr 6,860.20 6,860.20 kr Jämlikhetsveckan

Summa bidrag 20,000.00 kr 10621.2 -9,378.80 kr

Arrangemang Pub 8,000.00 kr 0 -8,000.00 kr Gratis är gott o nyttigt

Övriga arrangemang 4,000.00 kr 0 -4,000.00 kr

Jämlikhetsveckan 0.00 kr 2850 2,850.00 kr Sålde saker 

Summa arrangemang 12,000.00 kr 2850 -9,150.00 kr

Försäljning material Försäljning pridemärken 1,000.00 kr 125 -875.00 kr Vi sålde inte så mycket 

Summa försäljning material 1,000.00 kr 125 -875.00 kr

Summa intäkter 33,000.00 kr 13,596.20 kr -19,403.80 kr

 Kostnader EqualIT

Beskrivning  Summa Kommentar

Arrangemang Lunchföreläsning 20,000.00 kr 0 20,000.00 kr De skickade ingen faktura :( (Borde legat på 5000kr)
Pub 8,000.00 kr 5013.06 2,986.94 kr
Övriga arrangemang 6,000.00 kr 8,292.58 -2,292.58 kr En del av detta ska tas av PL samt Styret :))
Första Första Dagen 1,241.77 kr 1241.77 0.00 kr
Pride 700.00 kr 1150.4 -450.40 kr För årets och nästa års. 

Jämlikhetsveckan 0.00 kr 6,551.25 -6,551.25 kr Har ingen egen budget för detta, får av Jämk

Summa arrangemang 35,941.77 kr 22249.06 13,692.71 kr

Material Förbrukningsmaterial 3,000.00 kr 1328 1,672.00 kr Menskydd, knappar, övrigt
Inköp matrial och varor 1,500.00 kr 0 1,500.00 kr Vi köpte inga pridemärken
Förbrukningsinventarier 2,000.00 kr 3,375.30 -1,375.30 kr En Buttonmaker blev stulen :(
Böcker 2,000.00 kr 4,272.50 -2,272.50 kr Detta ska PL faktureras för

Summa material 8,500.00 kr 8975.8 -475.80 kr

Kommittéen Överlämning 1,855.00 kr 1750 105.00 kr

Profilering 2,400.00 kr 3160.6 -760.60 kr Vi hann inte trycka allt, lämnade in 3x800, 5x800 är rätt
Mat till arrangörer 4,500.00 kr 3929.1 570.90 kr Arr, workshops
Teambuilding 3,150.00 kr 4494.6 -1,344.60 kr Den ökades under året till 4500kr totalt
Aspning 3,000.00 kr 3137.2 -137.20 kr Betalade för Bastun själva :)))

Summa kommittéen 14,905.00 kr 16471.5 -1,566.50 kr

Summa kostnader 59,346.77 kr 47696.36 11,650.41 kr

Summa intäkter 33,000.00 kr 13,596.20 kr -19,403.80 kr
Summa kostnader 59,346.77 kr 47,696.36 kr 11,650.41 kr

Enhetens resultat -26,346.77 kr -34,100.16 kr -31,054.21 kr



Intäkter FanbärerIT

Konto Beskrivning Summa (kr) Kommentar
Arrangemang

3210 Intäkter Arrangemang 425.00 kr Bal 425 kr (3 betalade av 33, vi har skickat ut länkar i god tid), 0kr resterande provningar.3/33 personer betalade

3230 Intäkter Pins och Frackband 2,700.00 kr 240 + 2460 

Summa arrangemang 3,125.00 kr

Summa intäkter 3,125.00 kr

Kostnader FanbärerIT  

Konto Beskrivning Summa Kommentar
Arrangemang

4210 Arangemang 39,772.00 kr Bal 38 776 kr, Vinprovning: 0kr (Sponsrad av Devies), Ölprovning: 996kr,

4242 Aspning 2,234.00 kr  Tapashäng: 2234,31kr

5410 Inventarier 0kr
4222 Arrmat 0kr

Summa arrangemang 42,006.00 kr

Kommittéen
4510 Teambuilding 1,178.00 kr

5920 Profilering 0kr

4241 Överlämning 0kr Lyckades inte få ihop någonting med 23/24
4600 Kemtvätt 720.00 kr

Summa kommittéen 1,898.00 kr

Summa kostnader 43,904.00 kr

Summa intäkter 3,125.00 kr
Summa kostnader 43,904.00 kr
Enhetens resultat -40,779.00 kr



Teknologsektionen Informationsteknik
Chalmers studentkår
Ekonomisk berättelse friTid, 2022-2023

Ekonomisk berättelse friTid
2021-2022

Kommentarer

• Profilerningskläder: 800kr * 5 = 4000kr budgeterades för profilering enligt sek-
tionens ekonomiska policy. Vi spenderade 1038,8kr per person efter godkännande
av styrelsen.

• CM: Vårt CM i stafett ägde rum i skatås. 2 lag utöver IT sektionens egna deltog
vilket resulterade i en intäkt på 2 * 40kr = 80kr

• Specialarrangemang: Vi överskred budgeten för specialarrangemang (16500kr)
med 1776kr. Majoriteten av kostnaderna uppstod kring pilbågsskyttet.



Budget Resultat Differens
Intäkter  snIT

Konto Beskrivning  Summa  Summa
Bidrag

(Intäkter snIT) - 3250 (Programledningsstöd) - 3300 Programledningsstöd 30,000.00 kr 30,000.00 kr 0.00 kr
(Intäkter snIT) - 3250 (Programledningsstöd) - 3300 PLs Pedagogiska Priset Sittning 5,000.00 kr 5,000.00 kr 0.00 kr
(Intäkter snIT) - 3250 (Programledningsstöd) - 3300 PLs Pedagogiska Priset Pris 5,000.00 kr 5,000.00 kr 0.00 kr

(Intäkter arrangemang) - 3210 Nollanlunch 1,000.00 kr 1,000.00 kr 0.00 kr
Summa bidrag 41,000.00 kr 41,000.00 kr 0.00 kr

Summa intäkter 41,000.00 kr 41,000.00 kr 0.00 kr

Kostnader snIT
Konto Beskrivning  Summa  Summa

Arrangemang
 (Kostnader arrangemang) - 4210 Pedagogiska Priset Sittning 8,000.00 kr 54,910.80 kr -46,910.80 kr Subventionerat av styrIT
(Kostnader arrangemang) - 4210 Pedagogiska Priset Pris 5,000.00 kr 10,000.00 kr -5,000.00 kr Pris för tidigare år

 (Kostnader arrangemang) - 4210 Kursvalsmingel 1,600.00 kr 1,426.50 kr 173.50 kr
 (Kostnader arrangemang) - 4210 Pluggfrukostar / Pluggkvällar 8,000.00 kr 14,295.14 kr -6,295.14 kr
 (Kostnader arrangemang) - 4210 Föreläsningar & Workshops 5,000.00 kr 1,054.00 kr 3,946.00 kr
 (Kostnader arrangemang) - 4210 Mottagning arrangemang 860.48 kr 860.48 kr 0.00 kr
 (Kostnader arrangemang) - 4210 För ökat kursenkätsdeltagande 15,000.00 kr 12,782.31 kr 2,217.69 kr

Summa arrangemang 43,460.48 kr 95,329.23 kr -51,868.75 kr

Kommittéen
(Kostnader överlämningar) - 4241 Överlämning 3,180.00 kr 0.00 kr 3,180.00 kr

(Profilkläder och matrial) - 5920 Profilering 4,800.00 kr 4,800.00 kr 0.00 kr
(Kostnader inter representation) - 4510 Teambuilding 3,780.00 kr 1,746.00 kr 2,034.00 kr

(Kostnader aspning) - 4242 Aspning 3,000.00 kr 2,377.20 kr 622.80 kr
(Kostnader Mat Arrangörer) - 4222 Arbetsmat för längre arrangemang 2,400.00 kr 1,398.00 kr 1,002.00 kr Missad i tidigare summering

Summa kommittéen 17,160.00 kr 10,321.20 kr 6,838.80 kr

Extern representation
(Kostnader extern representation) - 4511 Klassrepsmöten Kandidat 4,480.00 kr 4,182.00 kr 298.00 kr
(Kostnader extern representation) - 4511 Klassrepsmöten Master 8,960.00 kr 3,266.00 kr 5,694.00 kr

 13,440.00 kr 7,448.00 kr 5,992.00 kr

Övriga kostnader
(Inköp förbrukningsmaterial) - 5420 Förbrukningsmaterial 0.00 kr 150.00 kr -150.00 kr

(Kostnader bil) - 5610 Transport 0.00 kr 148.67 kr -148.67 kr

 0.00 kr 298.67 kr -298.67 kr

Summa kostnader 74,060.48 kr 113,098.43 kr -39,037.95 kr

Summa intäkter 41,000.00 kr 41,000.00 kr 0.00 kr
Summa kostnader 74,060.48 kr 113,098.43 kr -39,037.95 kr
Enhetens resultat -33,060.48 kr -72,098.43 kr 39,037.95 kr
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Verksamhetsberättelse EqualIT
Allmänt
EqualIT har i vanlig ordning gått på möten och skött de vardagliga åtagandena. Utöver
detta och våra veckomöten har vi:

• Sett till att mensskydd finns i Hubbens alla tre toaletter (+införskaffat nya lådor
att förvara dem i)

• Representerat EqualIT under nätverkskvällar med JämK

• Uppehållit kontakt med andra jämlikhetskommitéer på Chalmers

• Delat ut pronomen-pins och sålt pridemärken

Arrangemang
Sen senaste ordinarie sektionsmöte har EqualIT arrangerat följande:

LP1:

• Pride: Ansiktsmålning och paraden

• Mottagningen: Förstaförsta dagen

• Mottagningen: Milkshakepub m. FlashIT

• Teambuilding för FKIT: Gemensamma individen

• Temavecka med fokus på kvinnliga pionjärer i teknikens historia

LP2:

• Internationella mansdagen: Lunchföreläsning

• Musikhjälpen: Bösa i sektionens namn

• Musikhjälpen: Fika och kolla musikhjälpen live med oss

LP3:

• Jämlikhetsveckan: Pub

• Jämlikhetsveckan: Karaokebrunch

• Internationella kvinnodagen: Fika + QA-session

LP4:

• Aspning: Diskussionskväll

• Aspning: Karaokebrunch
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• Aspning: Pysselkväll

• Pub m. P.R.I.T. och degIT

• Boksläpp med diskussion

• Pride: Ansiktsmålning och paraden
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1 Synlighet på sektionen
Under året så har vi jobbat mycket med EqualITs synlighet på sektionen. Vi hade ett
gemensamt mål om att EqualIT skulle synas mer på sektionen så att så många som
möjligt har koll på vilka EqualIT är. För att uppnå detta mål så har vi testat olika
former på arrangemang som man kan få in jämlikhetstema på ett roligt sätt. Det finns
en arr-lista längre upp med de arr-iniativ vi tagit under året, ett exempel är att starta en
bössa för Musikhjälpen där vi tillsammans med sektionen och styrIT samlade in 16.354
kr För en tryggare barndom på flykt från krig”.

Vi införskaffade en ny snygg profilering där förhoppningen är att senare generationer
av EqualIT kommer välja liknande profilering som en kontinuitet för att man alltid ska
veta hur EqualIT ser ut. Vi valde att tie-dyea vita arbetsskjortor med turkos färg samt
trycka logga, nick och post.

1.1 EqualITs kultur och traditioner
Vi har även jobbat internt med EqualITs kultur och traditioner. Detta dels för att ge
lite stadga och kontinuitet för senare generationer då EqualITs ålägganden är något vagt
beskrivna. Vår förhoppning är att förenkla arbetet för senare generationer genom några
punkter som definerar EqualIT tydligare. Dels hoppas vi också genom att ge EqualIT
en egen kultur att kommitten ska bli mer attraktiv för studenter och ses som en rolig
kommitté att aspa.

Ett exempel på en tradition är Karaokebruncher som EqualIT 21/22 hade första gången.
Vår vision är att Karaokebruncher ska bli ett arr som traditionsenligt hålls av EqualIT
likt FlashIT har milkshakepubar och snIT har pluggfrukostar. Vi har även införskaffat
pins på alla våra arr för att motivera folk att komma på ett roligt sätt. Pinsen ska bli
som ett samlarobjekt där man kan se vilka EqualIT-arr man varit på. Vi har sett folk
använda dessa pins användas på jackor, ryggsäckar och kommittekläder och är nöjda
över utfallet.

2 Pronomenpins
Under året införskaffade vi en pin-maskin för att kunna trycka egna pins. En stor an-
vändning av denna har gått för att trycka pronomen-pins. Under flertalet gånger har vi
erbjudit både studenter och kommitteer att trycka pins med sina egna pronomen på för
att minska missköning samt normalisera användandet av pronomen för olika könsiden-
titeter.

3 Sponsrade mensskydd
Efter förslag från EqualIT 21/22 så undersökte vi möjligheten att få sponsrade mens-
skydd till Hubben-toaletterna tillsammans med ArmIT. Eftersom sektionen är en ef-
tertraktad sektion för företag borde det vara eftertraktat att visa upp sig som sponsor
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till mensskydd då det ger ett positivt intryck av företaget. Tyvärr kom undersökning-
en inte någon vart och vi hittade inte någon lösning. Vill EqualIT 23/24 ´återuppta
undersökningen är detta något vi uppmuntrar.

4 Retrospektiv
EqualIT har gjort alla åtaganden som står med i stadgar och verksamhetsplanen, detta
inkluderar men är inte begränsat till gemensam individen för FKIT, uppmärksamma
internationella mans- och kvinnodagen, arrangerat under jämlikhetsveckan och försett
Hubbens toaletter med menssskydd.
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Verksamhetsberättelse
FanbärerIT 22/23

FanbärerIT bestod under verksamhetsåret 22/23 utav Elliot ’Ripan’ Ripa,
Max ’Marx’ Strömdal Eriksson, och Eugene ’Stål’ Dvoryankov.

Egna arrangemang
Under verksamhetsåret 22/23 utförde FanbärerIT följande större arrangemang:

• Julmys (LP2)

• Ölprovning (LP4)

• Vinprovning (LP4)

• IT-Vårbal (LP4)

Arren flyttades runt lite grann, men majoriteten av de som planerades blev av, och
tycktes uppskattas av de som deltog. Dessutom är vi väldigt nöjda med hur de blev.

Saker som inte blev av
I vår verksamhetsplan hade vi även två arr som inte blev av. Dessa var en finsittning och
en cocktailkväll. Dessa behövde strykas då vi inte kände att vi hade tid eller möjlighet
att arrangera dem när det väl var dags.

Andra Arrangemang
Utöver de arr som vi planerat själva har vi även deltagit i följande:

• Första dagen på Götaplatsen

• IT-Rundvandringen

• Höstens Mösspåtagning

• Aspstarten

• Aspbastun

• Vårens Mösspåtagning

• Cortégen

• Samtliga Sektionsmöten
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Aspning
Aspningen började men en infokväll med de andra FKIT som skulle ha aspning LP4, alla
fick hålla en ’station’, varpå vi hade en variant på Jeopardy. Några dagar senare hade
vi gemensamt häng vid Sportstugan i Härryda innan själva aspningen drog igång. Både
Ölprovningen och Vinprovningen var delvis asptillfällen, och vi höll även ett tapashäng
mot slutet av aspningen. Det blev väldigt bra uppslutning på alla tre av dessa evenemang
och vi lyckades hitta ett FanbärerIT 23/24 så vi anser aspningen vara lyckad.
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Verksamhetsberättelse frITid

Styrelsen

Ordförande: Hannes Svahn

Kassör: Anders Olofsson

Ledamot: Alfred Berglöf

Ledamot: Erik Dreifeldt

Ledamot: Vincent Stocks
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Verksamhetsåret
Nedan följer redogörelse för frItid under den gångna perioden 2022/2023. Först svepande
berättelse om den löpande verksamheten till följd av punktmässigt vad som gjorts i varje
läsperiod.

Löpande verksamhet
frITid har löpande under året hållit i ett två timmars träningspass nästan varje läsvecka
från hösten 2022 till och med våren 2023. De pass som har arrangerats har, vilket kan
ses i fig(1), mestadels varit i motionshallen vilken är belägen i kårhuset. Efter arrange-
mang har badet och bastun funnits att tillgå i vanlig ordning enligt tradition. Har varit
någorlunda begränsning med detta då badet och bastun har haft en längre renovation
under 2022/2023.

Figur 1: Fördelningen av platser frITid hållit sina aktiviteter på under perioden 2022-
2023

Utöver den synliga löpande verksamheten har det även hållits i interna möten samt
möten med Chalmers Enade Sportsällskap (CHESS). Under det gångna året har även
deltagandet och kostnaden för arrangemangen varierat vilket går att se i fig 2 med ett
max deltagande på 39 och ett min på 2.
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Figur 2: Deltagande samt kostnadsstatestik. Nollsummor redovisas ej

Läsperiod 1
frITid har i vanlig ordning under LP1 hjälpt till samt deltagit på mottagningen

• 17/08 Station på Phadderkampen

• 21/08 Station på IT-rundvandringen

• 21/08 PRITid tillsammans med p.r.I.T.

• 02/09 Volleyboll

• 16/09 Futsal

• 23/09 Nostalgifredag

• 30/09 Vinvolleyboll

Läsperiod 2
• 7/10 Multiboll

• 14/10 Pingis

• 21/10 Innebandy

• 11/11 Badminton

• 18/11 Beachvolleyboll

• 25/11 Innebandy
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Läsperiod 3
• 9/12 Karate

• 16/12 Nostalgifredag

• 20/1 Futsal

• 27/1 Vinvolley

• 3/2 Yoga

• 10/2 Multiboll

• 17/2 Spökboll

Läsperiod 4
• 24/2 Beachvolleyboll

• 3/3 Badminton & m.m.

• 24/3 Basket

• 31/3 Asparnas Arr

• 14/4 Vinvolley

• 21/4 Fotboll

• 23/4 Diskgolf

• 28/4 Fotboll

• 2/5 Bågskytte

• 4/5 Fotboll

• 5/5 Orientering

• 12/5 Volleyboll

• 15/5 CM i stafett

• 19/5 Brännboll
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Uppföljande av verksamhetsplan
frITids styrelse anser att de fullföljt sitt åtagande enligt både de regementen och stadgar
som finns men även enligt den verksamhetsplan som delgavs för ett år sedan.

Det har aktivt arbetats med att erbjuda tillfällen att testa på olika sporter som gemene
IT teknolog möjligtvis inte har möjlighet att ta del av, som: Karate, Yoga, Bågskytte,
Orientering, m.m. Det har även legat fokus på att ha erbjuda mer tradionella sporter,
som: Fotboll, Basket, Innebandy, m.m. Val av sporter har blivit påverkade av vad sty-
relsen ansågs vara görbart vid olika tillfällen, uppkommande CM samt vad styrelsen
kände passion för. Vill även uppmärksamma att volleyboll samt vinvolley är frekvent
återkommande då det finns ett stort intresse hos sektionens medlemmar att utföra dessa.

Vissa underhållsköp av bland annat skumbollar har gjorts, samt stafettpinnar inför vårt
CM och andra tillskott i frITids förråd. Inför utomstående arrangerat CM har det annon-
serats information samt tagits ut lag om ett intresse funnits. Det kan funnits tävlingar
som inte styrelsen informerats om, och därav inte heller kunnat ta ut lag till eller infor-
mera om. Något som inte gjorts under året är samarbeten med andra idrottskommitéer.
Detta dels då tid eller ibland intresse inte fanns. En faktor till att detta skedda är att
frITid 22/23 hamnade utanför jämfört de andra idrottskommitéerna eftersom styrelsen
blev invald i en ojämn invalscykel, vilket gjorde det väldigt svårt att utföra teambuild-
ning med andra idrottskommitéer.
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Verksamhetsberättelse för
snIT’22/23

Arbete med utbildningskvalité
• Under året har vi gått på följande kursnämnder: DAT470, EDA370, DAT440,

MVE051, DAT257, LSP310, DAT216, DAT405, TDA487, DAT475, DATX11, DAT205,
TDA518, DAT026, TEK73, DAT231, TDA498, MVE045, TDA548, TMV200, ”GDT”,
CIU176, TDA367, DAT257, TDA553, EDA433, DAT405, TDA594, TDA417, TDA4935,
DAT485, DAT380, DAT321, DAT357, DAT265, TDA452, FFY621, TEK486, TDA507,
TDA362, DAT017, DAT510, TDA540, DAT405, EDA397, DAT490, DAT410, TDA357,
TMV029, DAT341, DAT420, TMV206.

• Varje läsperiod har vi samlat information från årets klassrepresentanter från TKITE-
1, TKITE-2, TKITE-3, MPDSC, MPSOF samt MPIDE under läsperiodens klass-
representantsmöten eller skriftligt. Den informationen har vi sedan tagit upp under
återkoppling med programledningarna på TKITE, MPDSC, MPSOF och MPIDE.

• Mot slutet av året utförde vi en liten undersökning kring administration för exa-
mensarbete på CSE och återkopplade till berörda parter.

• I LP2 gjorde vi inspring hos alla tre klasser på grundprogrammet samt ettorna
på masterprogrammen för att uppmärksamma kursutvärderingarna och vikten av
att fylla i dessa. I LP3 gjorde vi likadana inspring för TKITE-1, TKITE-3 och
MPDSC-1 (resterande klasser hade endast valbara kurser då och besöktes därför
inte).

– Inspringen ökade svarsfrekvensen på utvärderingarna med ca 10 procenten-
heter i snitt över grundprogramskurserna!

• Överlag har vi lett och deltagit i diskussioner kring utbildningskvalité på kurs- och
programnivå. Med hjälp av information från studenter, muntlig och via kursutvär-
deringarna, har lärare i samråd med kursrepresentanter, programledningen och oss
tagit fram åtgärdsplaner för flertalet kurser och kursmoment.

Arrangemang & annan representation för sektionen
LP1:

• Introducerade oss (snIT) för masterstudenterna.

• Nollanlunch (7/9)

• Kursvalsmingel (16/9)

LP1/LP2:
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• Pluggfrukost (13/10)

• Kursvalsmingel och kursenkätsfika (10/11)

• Deltog på Student Voice tillsammans med styrIT (11/11)

• Informerade sektionen om kursvalet LP3.

LP2/LP3:

• Pluggfrukost (15/12)

• Pluggsession (19/12)

• snET-raj med sexIT (14/1)

• Kursenkätsfika (24/1)

• Skickade ut nomineringsformulär för Pedagogiska Priset.

LP3/LP4:

• Pluggfrukost (2/3)

• Git-workshop med DigIT (22/3)

• Student voice med styrIT (23/3)

• Pedagogiska Priset 2022 (24/3)

• Kursenkätsfika (29/3)

• Skolavslutning tillsammans med sexIT och TrädgårdsmästerIT (26/5)

• Pluggfrukost (17/5)

Externt
LP1/LP2:

• Utbildningsutskottsmöte 2, UU2 (3/10). Deltagande är alla studienämnder på cam-
pus samt vUO och UO i Kårstyrelsen. Mötena är en plattförom för att skapa
förståelse för och samordna kring studierelaterade och studiesociala frågor över
campus.

• Utbildningsutskottsmöte 3, UU3 (7/11)

• Ordförandemöte på IT-sektionen (19/10)

• Suicidpreventionsutbildning arrangerad av kåren (31/10)

LP2/LP3:

• UU4 (5/12)

• Sektionsmöte (5/12, 8/12)
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• EDIT-I-Forum (9/12)

• Möten med DNS (23/1 och 14/2)

• UU5 (23/1)

• Ordförandemöte (27/1)

• SUS-utbildning (ett verksamhetsmässigt misstag från vår sida)

LP3/LP4:

• Ordförandemöten (17/2, 10/3, 14/4, 24/5)

• UU6 (20/2)

• UU7 (27/3)

• EDIT-I-Forum (3/4)

• UU8 (8/5)

• Särskilt möte med PL och styrIT (25/5)

• Programråd (26/5)

Internt
LP1:

• Deltog i FKIT Individen.

• Teambuildade med andra studienämnder och SAMOs (samordnades av vUO och
UO).

LP1/LP2:

• Fotades av FlashIT (1/11)

• Beställde PR-godis.

• Påbörjade arbetet med att rensa och uppdatera kontinuiten.

• Införskaffade profilering.

LP2/LP3:

• Teambuilding med styrIT (24/1).

LP3/LP4:

• Färdigställde kontinuiteten.

• Studienämndsfest (17/2)

• Teambuilding JA-kväll
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• Höll aspning

– Gemensam aspkickoff (20/3)

– JA-kväll (30/3)

– Casekväll med styrIT och EqualIT (13/4)

– Pancake Art (17/4)

– Snapsa snaps med snIT (21/4)

– Gemensam bastu (24/4)

• Höll ohmsnits

• Avslutningshäng för att tacka av varandra för året (3/6)

• Överlämning till det nyinvalda snIT för att förbereda dem för och diskutera det
kommande året (24/5)
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Valberedningens nomineringar
inför sektionsmötet i LP1 2023

Teknologsektionen Informationsteknik
Chalmers Tekniska Högskola



Vid frågor, kontakta valberedningen@chalmers.it
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TrädgårdsmästerIT’23

Trädgårdsmästeriet på IT‐sektionen, TrädgårdsmästerIT

Ordförande – Tabitha ‘Tabbi’ Tengblad

Med sitt stora intresse för verksamheten och bra ledarförmåga så kommer det inte bli
några tabbar i TrädgårdsmästerITs tabulatur - inte med Tabbi vid fören.

Kassör – Ida ‘Piff’ Åberg

Piff kommer att piffa till bokföringen och hitta många puffar med sin erfarenhet som
phadderchef i NollKIT och sin goda förmåga att ta ansvar.

Ledamot – Hanna ‘Utarn’ Tu

Utarn kommer se till att hubbens växter aldrig står utan vatten. Med hennes driv och
ansvarstagande kommer TrädgårdsmästerIT frodas.

Ledamot – Senja ‘Pong’ Kortesaari

Med sin förkärlek för pyssel och kreativa anda tror vi att Pong kommer bidra till såväl
sittningar som arr många andra. När Pong är på gång blir det rena rama ding dong.

Ledamot – Mandus ‘Pjäsen’ Högberg

Med mustasch likt en kung i natt ack så tung, humöret han bygga få ilskan att skygga.
Bravader på Gasquen, bra vader i damasken, må p-Jäsen brygga oss alla så trygga.
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Cloudlords’23

Rustkommitén för The Cloud på Lindholmen, Cloudlords

Ordförande – Hind ‘ϕ’ Mansour

Med sin ϕna ledarförmåga och tidigare erfarenhet av att vara sektionsaktiv så tror vi
att ϕ kommer ge The Cloud en riktigt ϕn glowup!

Kassör – Susanne ‘Meep’ On Huang

På grund av sina tidigare erfarenheter av ekonomiansvar så tror vi att Meep är i en helt
egen leaguea när det kommer till att hantera Cloudlords ekonomi.

Ledamot – Paulina ‘Sisko’ Palmberg

Sisko har visat ett stort intresse för att involvera sig inom sektionen. Vi tror att hon
kommer vara en expert på att nätverka för att starta upp den nya kommittén Cloudlords.

Ledamot – Anton ‘HOM’ Ekström ’BRE’

”Hom, hom, hom-hom, hom, hom hom-hom, hom-hom, hoom hoom hom-hom, hoom
hoom hom-hom”-BRE skulle vara en FAZansfullt bra tillgång till våra Cloudlords.

Ledamot – Oliver ‘Null’ Andersson

Med sitt proaktiva sätt att aktivera/kommunicera/derivera/integrera, tror vi att Null
kommer nullifiera ventilationsproblemen i The Cloud.

Ledamot – Hanna ‘Neinei’ Adenholm

Tack vare hennes tidigare erfarenhet så tror vi att Neinei kommer kunna säga nejnej till
alla problem som kan uppstå under hennes tid i Cloudlords och säga jaja till att göra
The Cloud en ännu bättre sektionslokal.

Ledamot – Vakant

Ledamot – Vakant
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